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Készült a Gazdasági.és Tulajdonosi Bizottság 2023' źlpnlis26. napjâĺ 18:30 órakoľ a Budapest Fováros IV. kerület Újpest
onkormányzat Polgármesteri Hivatala II. emeleti 61. tfugyalőjthan taľtott üléséľól

Jelen vannak:

Bizottsági tagok:

Meghĺvottak részéről:

Rácz Norbert
Baľtók Béla
Farkas István
dr. Szabó Gábor
Szecsodi Tamás
Szécsi Péter
ozsváth Kálmán
Gál Gyöľgyné
Bolykó Csaba
Pósa András
Renge Zoltán
Vajda Adám

dľ. Trippon Norbert
Bedo Katalin
Perneczky László
Czigler Ltszlő
dr. Dallos Andrea
Hock Zoltán
Etter Máľk

Peto Dániel
Ungár Klára

Belán Beatľix

bizottság elndke
bizottság alelnöke

jegyzőkönyv hitęlesító

alpo1gáľmester
alpolgáľmester
a1polgáľmester
alpolgármester
jegyzó
UV Urt. vezéngazgatő
Ujpesti Váľosgondnokság Kft.
iůgyvezető
UPP zrt. vezérigazgatő
Ujpesti Egészségügyi Szo|gáltató
Nonpľofit Kft. ügyvezeto igazgatő
Ujpesti Sajtó Kft. ügyvezeto
igazgatő

Rácz Norbert elniik:

Udvĺizli a Gazdasági és Tulajdonosi Bizottság tagtrait, a Hivatal tisztségviseloit, munkatársait, illetve a meghívott cégvezetoket.
Megállapítja, hogy a Bizottstlg |2 fővel határozatképes' Elmondja, hogy a meghívóban 9 napirendi pont került feltiintetésľe, ezen
felül további 1 eloterjesztés, he1yszĺni kiosztású anyag érkezett, amely a kiküldött anyagokkal együtt szintén elozetesen
megküldésre keľült ajelen bizottsági ülésen történo helyszíni kiosztás mellett. Ezen helyszíni kiosztású eloterjesztést a 9. napirendi
pontként javasolja tárgyalni.

Ezt kĺivetően szavazásra bocsátja a napirend elfogadását.
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t3l2023. űY.26.| GB hatfuozatz

Budapest Fővaľos IV. keriilet Újpest onkoľm ânyzata Képviselő-Testülętének Gazd,asági és Tulajdonosi Bizottságának l3t2023.
ilY . 26.| hatâr ozata a 2023 . április 2ó-ai bizottsági ülés menetrendj éről :

A Gazdasági és Tulajdonosi Bizottság úgy dcint, hogy amai napon akövetkezo napiľendi pontokat tfugyalja:

1.

módosítására.

Eloteľjesztti: Czigler László várostervezésért,közbiztonság és rendészetért felelős alpolgármester

2.

pénzüevi elszámolásának ióváhaevásáľól.

Előterieszto: dľ. Trippon Norbert gazdasćlgért, költségvetésért, városüzemeltetésért és projektmenedzsmentért felęlős
alpo1gármester

Meghĺvott: Hock Zoltán vezérígazgatő

3.

pénzüevi elszámolásának ióváhaevásáľól.

Előteľjeszto: dr. Trippon Norbert gazdasćryért, költségvetésért, városüzemeltetésért és projektmenedzsmentért felel<ĺs
alpolgármester

Etter Máľk ügyvezeto

4.

évľe vonatkozó pénzügvi elszámolásának ióváhagvásáról.

Eloterjesztő: dľ. Trippon Norbert gazdasâgért, költségvetésért, városüzemeltetéséľt és projektmenedzsmentért felelos
alpolgármester

Meghĺvott: Pető Dániel vezéngazgató

5.

elszámolásának elfo gadására.

Előterjesztő: Bedő Katalin kultúráéľt, oktatásért, táľsadalmi kapcsolatokért és kommunikációért felelős alpolgáľmester

Ungi Veronika igyvezeto igazgatő

ióváhaevására.

Előteľjesztő:

Mephívott:

Bedĺĺ Katalin kultúráért, oktatáséľt, társadalmi kapcsolatokért és kommunikációért felelős alpolgármester

Ungi Veronika igyvezeto igazgatő



elszámolásának elfogadásáľa.

Eloteľjeszt<ĺ: Bedo Katalin kulturáért, oktatásért, társadalmi kapcsolatokért és kommunikációért felelős alpolgármester

Meghĺvott: Belán Beatrix igyvezető igazgató

tervének ióváhagyásáľa.

Elĺĺtęľjesztő: Bedĺĺ Katalin kultúráéľt, oktatásért, társadalmi kapcsolatokéľt és kommunikációért felelos alpolgármester

Belán Beatľix ügyvezeto igazgató

Perneczky László népjóléti alpolgármester

Ungáľ K1ára ügyvezeto igazgatő

Eloterieszto:

Meghívott:

Pemeczky László népjóléti alpolgármesteľ

Ungár Kláľa ügyvezető igazgatő

Szavazâs:12 igen, 0 nem, 0 taľtózkodás (elfogadva)

módosításáľa.

Előteriesztő: Czigl'er László várostervezésért, közbiztonság és rendészetért felelős alpolgármesteľ

Rácz Noľbert elnłik:

Ismerteti az előterjesztés tárgyát, majd megadja a szót az eloterjesztőnek , Czig|er Lâszló alpolgćlrmęstemek.

Czigleľ László alpolgáľmester:

Köszönti a Bizottságot, majd elmondja, hogy néhány gondolattal szeľetné kiegészíteni az eli5terjesztést' Kifejti, hogy ezen a3271
m2 nagyságú teľületen, ami egyébkéntjellemzően mai napig is ktizterületi funkciót tölt bę' van ęgy széttöredezett focipálya, illetve
parkoló. Az a rövid távú terve az onkoľmány zatnak, hogy egy paľkot szeretne elnevezni, illetve e|obb-utóbb egy szobrot állítani
Karig Sáľának, aki egyébként a Kláľa utcában lakott. Tájékoztaţa ajelenlévoket aľľól, hogy egy nagyon széles és színes életútja
volt Karig Sárának, ő a háború alatt zsidó gyerekeket, illetve magyar hadifoglyokat mentett vagy segített nekik kimęnekülni az
országból, majd kb. 6 évet eltöltött szovjet munkatáborokban' utána tudományos munkát is folytatott Magyaroľszágon. Az ő
tiszteletére szeretnének itt egy emlékparkot e1nevezni, viszont ahhoz, hogy ezt me1 tudják csinálni, művelési ágat, illetve
forgalomképességľe kell módosítani' Végezetül megemlíti, hogy ennek a terü1etnek egyébiľánt a vagyonkataszterben az éľtéke nem
éri el a2 millió foľintot.

Ezt kcivetően kéri a tisztelt Bizottságot az eloterjesztés támogatására.



Rácz Noľbert elnłik:

Megkérdezi a jelenlévőket, hogy kívánnak-e kérdést feltenni vagy hozzászőlással é|ni, majd megadja a szót Baľtók Béla bizottsági
tagnak.

Bartók Béla alelnłĺk:

Megemlíti, hogy elősz<ir egy általános meg|egyzést szeretne tenni és arra kéri mind az eloteťesztoket, mind a Bizottság elnökét,
hogy amennyiben ilyen nagy mennyiségű anyagot tárgyal a Bizottság, akkor legalább azt azudvariassági lépést tegyék ńeg, hogy
a meghívóval együtt kimennek az anyagok. Kiemeli' hogy hétfőn este érkeztek meg' nagy mennyiségű anyagok éś 

''em 
gondo1á,

hogy célja az el,óterjesztőnek vagy a Bizottság elnökének a Bizottságlenézése vagy neg|igálása, de nagyon úgy tűnik ebbĺjĺ a
hozztlźl|lásbó1. Ezéľt megemţĺti, hogy engedjék meg neki, hogy napiľendenként megkérdezze,hogy egyébként a cégek mikor
küldték be ezt az anyagot az Ônkormányzathoz, amihez képest kiküldésľe keľült.

Ezt követően kifejti, hogy a konkľét napirendi ponthoz az lenne a kérdése, hogy az anyag nem ir rőla, azonban volt-e olyan
megkeresés a Fováros részéľől, hogy támogatja-e ezt az eloterjesztést, ugyanis olyan tulajdonú telekról van szó, ami fóvárosi
tulajdonú és nincs-ę olyan szándék esetleg, hogy a fóvárosi önkormányzat értékęsítęni akarja a telkét, amit csak úgy tud megtenni
hogyha átsorolásra kerül ez az ingatlan.

Czigler László alpolgármester:

Válaszképpen elmondja, hogy egyelore nem volt i1yen megkeresés.

Rácz Noľbeľt elnök:

Megkérdezi ajelenlévóket, hogy kívánnak-e további kérdést feltenni vagy további hozzźlsző'lâssal élni, majd további kérdés és
hozzźlszőlâs nem lévén szav aztsra bocsćttja a hattlľozati javaslatot'

l4l2023. ĺ.IY. 26.\ GB határozatz

Budapest Főváľos IV. kerület Újpest onkoľ mányzata Képviselő-testülete Gazdasági és Tulajdonosi Bizottságá nak|4t2023.
(IV.26.) határozata a Budapest Főváľos IV. kerület Újpest onkormányzata kizáľólagos tulajdonát képező Budapest IV.
keľĺilet 72561 helyrajzi számú ingatlan forgalomképességének megváltoztatásáról és ezzel egyidejűleg művelési ágának
módosításáról:

Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormânyzata Képviselo-testületének Gazdasźlgi és Tulajdonosi Bizottsága az
előteľjesztésben foglaltakat m egttrgyalta, és úgy dönt, hogy javasoţa

l'. hogy Budapest Főváros IV' keľület Újpest onkormtnyzata (a továbbiakban: onkormányzat) Képviselő-testiilete az
onkormányzat kizárólagos tulajdonát képezo Budapest IV. kerület 7256l he|yrajzi számú ingatlan (a továbbiakban: Ingatlan)
forgalomképességét - a vagyone1em tényleges természetbeni funkciójára tekintettel - megvźl\toztassa és az Ingatlant az
onkormányzat üzleti vagyonából a foľgalomképtelen vagyonába sorolja át, flrgyelemmel a Budapest Fováľos IV. kerület Újpest
onkormányzata vagyonáľól és a vagyonelemek fęletti tulajdonosi jogok gyakoľlásáról szćiő 48l2O12' (xI. 30.) önkormányzati
ľendeletében foglaltakra;

2. az Önkormányzat Képvise1ő-testi.i1etének, hogy azonkoľmányzat kizáľólagos tulajdonát kepező Ingatlan művelési ágát
,,kivett beépítetlen teľü1et'' helyett, ,,kivett kĺiztęľület" művelési ágra módosítsa;

3. hogy az onkormányzat Képviselőłestülętę hatalmazza fel a Polgármestett, az Ingatlan művelési źlg vźlltoztlsával
kapcsolatban szükségessé váló valamennyi intézkedés - figyelemmel a Budapest Főváľos IV. kerület Újpest onkormânyzata
vagyonáról és a vagyonelemek feletti tulajdonosi jogokgyakorlásáľól szóló 48l20l2. (XI. 30.) önkormányzati rendęletében
foglaltakľa - megtételére, illetve az ezze|kapcsolatos dokumęntumok a\âirásâra.

Felelős: Polgármesteľ,ahatáskörrelrendelkezőAlpolgármesterúdán
Hatáľidő: l. _2. pont: azonnal

3. pont: 2023. június 30.

Szavazâs'. |2 igen,O nem, 0 tartózkodás (elfogadva)



2. nek és a 2022. évre vonatkozó
pénzüevi elszámolásának ióváhaevásáľól.

Elóteriesztő: dr. Trippon Norbeľt gazdasâgért, költségvetésért, városüzemeltetésért és projektmenedzsmentért felelős
alpolgármester

Hock Zo\tán v ezérigazgatő

Rácz Noľbert elnłik:

Ismerteti a napirendi ponthoz tartoző e|őterjesztések tźlrgyćlt, majd megadja a szot az eloterjesztőnek, dľ. Tľippon Norbert
alpolgármesternek.

dľ. Tľippon Noľbert alpolgáľmester:

Tisztelettel kĺiszönti a Bizottság elnökét, a Bizottság tagtrait, atiszte\t cégvezeto hci1gyeket és urakat, a kedves kollégákat. Kifejti,
hogy a Bizottság elótt található W Újpesti Vagyonkeze'lő Zrt. 2023. évi üzleti ierve, illetve a tavalyi, 2022'7vi pénanţyi
elszámolása is.

Röviden beszámol anól, hogy sem alul kompenzációt, sem túlkompenzáciőt nem jelzett aTársaság, tehźÍezze| kapcsolatban
további pénziigyi tenniva1ója a Bizottságnak azon tulmenően' hogy elfogadj a apénzijgyi ę1számo1ást nincs.

Azuzlęti tervvel kapcsolatban ezt követoen ismerteti, hogy ami irányadó mindenféleképpen az az,hogy az Önkományzat
Képviselő-testtilete meghatározta azt a kompenzációt, illetőleg a tartalék keretęt minden egyes gazdasági társaságnál, amit a
működésük tźlmogatâsâra szán, illetve ami az uzleti teľvnek az elszámolásból' mint kompenzációs igény megjelenik, és amit a
tulajdonos respektál elfoglalni. Hozzźlteszi, hogy egyébként éves szinten tcibbszöľ módosítják a költségvetést, tehát amennyiben
bármely gazdasági társaságnál előľe nem ltĺtható vagy indokolt körülmény merül fel, úgy természetęsen az Önkoľmányzat a
ktiltségvetési lehetőségek ftiggvényében akár n<ivelni is tudja eztakompenzációs összeget'

Az UV Újpesti Vagyonkezelő Zľt. a költségvetési rendelet alapján készítętte ę1 az úz\eti teľvét, amelynek a mellékleteiben
egyébként világosan látszanak bizonyos számok, bizonyos törekvések és nagyon szépen megköszĺini, hogy teljesen világos
szöveggel, indoklással is ellátták ezeket. Megemlíti, hogy jól látszik, hogy a Vagyonkezelő egyik oldalľól közel 2500 lakásos
portfólióállomáĺytkezel,emellettnemlakások'tehátgyakoflatilagazuzlethelyiség, agarázsokszerepelnek,illętveazüzemeltetett
létesítmények, ingatlanok, amik még a feladatkörét képezik. Ezen túlmenően számos feladatot e1lát, legyen az inténnények
takarítása, őrzés-védelme, illetve adott esetben az Önkormányzat érdekében, megrendelésében egyedi pľojektek lebonyolítása.
Elmondja, hogy a szöveges oldalon is látszik, hogy például egy fontos projekt a Vagyonkezelő részérol a mentálhigiénés kcizpont
tetejének a teljes k<inĺ szigetelése és korszerűsítése, hiszen az Egészséges Budapestért Program műszaki keretein belül a műszaki
tartalom ezt nęm foglalta magába, ezt aya1yonkezelő meg fogja csinálni, leirta azüzleti tervében is, ez egy külcin projekt.

Rávilágít' hogy jól látható az,hogy a lakásállomány tekintetében nyilvánvalóan nyereségességro1 nem beszélhetnek, de nem is kell,
hiszen a poľtfólió egy jelentős része szociális lakásokból á1l, ahol egészen elenyészĺĺ a bérleti dţ bevétel. Az onkormányzat
koľábban |0 %o-ka| csökkentette a nehéz időkben a szociális lakások bérleti dţát, és azóta is így maradt és befagyasztották,
fiiggetlenül az inf7źlciőra. Kiemeli' hogy reálértékben a béľleti dţak folyamatosan cstikkennek itt Újpesten. A nagyobb
1akásállományok és a legnagyobb lakásállomány költségelvű lakásokból tevődik össze, illetve egy relatíve kisebb lakásállomány a
piaci alapon bérbe adott lakások. Itt a Vagyonkezelt5 tervez egy szeľény n<ivekedést, lényegében a viszonylag kisebb piaci
állományú 1akásállománynak a tervezett bérleti dţ bevétele megközelíti a jóval több, nagyjából 1300-1400-1500 körül lévó
költségelvÍĺ lakások bérleti díj bevételét, de ez az ägazat nem mondható nyereségesnek, nincs ilyen cé|ja az onkormányzatnak,
önmagában egy fogalmilag szociális lakás béľbeadása nęm is lehet nyereséges, azonban nyilvánvalóan valamifajta kompenzâciőra
szorulnak.

Eloadja, hogy ami relatíve nyereségesen kezelt portfólió eleme a Vagyonkezelőnek az az üzlethelyiségek és itt jól látszik a
melléklętben, hogy itt többlet teľmelodik' tehát ez kisegíti a Vagyonkezelőt azűgynevezętt nem nyereséges portfólió állomány
üzemeltetésébol. Es itt a legnagyobb kompenzációs igény meľül fel, illetve az üzemeltetett létesítmények kapcsán, legyen az azlťif-
Rendezvénytérvagy aPiac, ahol abéľletidíj bevételek ellenére is egészen horribilis üzemeltętési ktiltségek jelenĺekmeg.Ezaz
anyag szintén megtalálható az előteľjesztésben, de soľolni lehetne az uszoda üzemeltetését, a Tarzan Park üzemeltetését, a különféle
egyéb létesítményeket a velencei, a katalinpusztai táborokat, a Madárfészek okölvĺvó Akadémiának nevezett létesítmény, a
sportktizpontok, illętvę számtalan létesítmény, aminek az uzerneltetéséről van szó. Ezeknek az üzemeltetése számos ok miatt,
akárcsak az energia válságot is említeni lehetne, hogy egészen elképesztően emelkedtek az energiaźtak a tavalyi évben, most már

5



azért csillapodni tűnik ez az energia piaci turbulencia, ami volt, de ezek akkor is megvannak, velünk élnek, magasabbak az
mint voltak és Ebbi5l az következik, hogy számos egyéb ok mellett Ęyébként itt
komoly komp is, mert természetęsen a UV Újpesti Vagyonkezelő Žrt.-né| i' u
egy átlagosan ehát nyilvánvalóan a bérköltségek is nőnek. Az energiaköltségek is

nőnek, és mínden nő, tehát az épitőipan áńndexek miatt egyébként nőnek a felújításoknak a költségei, a karbantaftások költségei.
Itt külön aláhúzandónak taĄa azt, hogy a fóleg a lakásállomány karbantartására nagyon nagy hangsúlyt kíván helyezn i a gazdašćryi
társaságuk, tekintette1 arra, hogy a koronavírus jćrvâny alatt objektív, érthető okok miatt ezt ťlzikai\ag nem lehetett olyan
volumenben megvalósítani, amilyen volumenben egyébként ezt adott esetben, nem járványidőszakbań meg lehetett volna
valósitani. Tehát számtalan olyan költség merül fĺil, ami mindenfajta igénybe vett szo|gźitattlsoknál, ami nyilvánvalóan a költség
oldalon, mind az általános, mind a kcizvetlen k<iltség oldalon folyamatosan emeli gyakorlatilag a kiadásokât, a bevételeket pedig
természetesen nem tudják és nem is sztndékozzźlk ebben a pilla latban bizonyos szegmensekben ehhez húzni. Éppen ezéľt nágyoň
okos gazdálkodásra lesz szükség a Vagyonkezelő részérőL, hogy taľtani tudja a tervet. Természetesen ez külön aláhúzandónak
tartja, hogyha báľmilyen furbulencia lépne föl az időkijlzi évközi gazdtllkodásban, ami miatt cinkoľmányzati, tulajdonosi
beavatkozâsra van szükség' akkor természętesen ok itt állnak és segíteni fognak ebben a Vagyonkezelőnek'

Egy dolgot külön kiemel, hogy az őrzés-védelern tekintetében, az e'loírt minimális óľadţat nem ők hatfuozztlkmeg, hanem ez egy
koľmányrendeletben ľögzített, és ez érthető módon nagyon nagy ménékben megemelkedętt, ezéţt az UV Újpesti Vagyonkezelo
zÍt. |00 %_os tu|ajdonában á1ló órző-véd(j cégné1 a Vagyonoľ Kft.-nél is stratégiai irányváltás zajlott \e, nevezetesen aZ
alvállalkozók és az igénybe vett szolgáltatások helyett igyekeznek hatékonyabban saját munkaerőve| ellátni ezt a feladatot, és úgy
tíinik' hogy ez a shatégiai iľányváltás most éppen sikęľesnek tiĺnik sok tekintetben.

Rátér arra, hogy nem lehet eltakarni természetesen, és ez nem is biin, hogy egy a poľtfólió összmértékéhezűj darabszétmban, mint
egyébként akár kcinyv szerinti, mind akár forgalmi étékben elenyészo, töredék szintű ingatlan értékesítéssel is számol a
Vagyonkezelő, ebben semmi újdonság nincsen, ilyen minden évbęn volt és van' de a nagyságrendje a poľtfólió méľetéhez képest
elenyészo. Ugy látja, hogy ez indokolt és, ha az igazgatóstlg is így látja, akkor természetesen a tulajdonos részéľöl szerény
métékben is ésszel, okosan ęz mindenfélekępen vá|lalható.

Hangsíllyozza, hogy nagyon sok 100 millió forintos relevanciája van mind a Vagyonkezelő, mind az onkormányzat szempontjából,
hogy nem csak a drágaság szabadult el, hanem a kamatok is. Tudni lehet, hogy ajegybanki alapkamat máľ stabilan |3Yo-onvan, a
bankktizi kamatláb pedig attó1 ftiggően, hogy egyhavi vagy három havi, egészen ľekordokat dönt. Úgy emlékszik, hogy az egyhavi
kamatláb talán magasabban, mint 17 y, folott van és 16 % fölcitt van a 3 havi bankközi kamatláb, tehát a BUBOR. Ennek azértvan
je1entĺĺsége, meľt annak idején mintegy 2,5 milliárd foľint hitelt vett fcil a Vagyonkezelo a Piac és Vásárcsamok megvalósítására,
illetve az UP Rendezvénytér megvalósítására, ame1y hitelt azonban Íjzetniük kell. Ennek a tőke részlete nem változik, annyit
mondana azonban zârője|ben, hogy bő másfél éves hiteltöľlesztési moratórium volt. Azonban mivel a BUBOR, itlewekb' O,92 oÁ

a kamatfelár, nagyon nagy mértékben megemelkedett, ezétt az éves szinten Íizetendő kamat is a korábbi 25 millió forintos
nagyságrendről dľasztikusan megnőtt és a jelenlévő kollégákhoz fordulva mondja, hogy a 250 milliós nagyságrend egy valószínű
foľgatókönyv 2023-ra. Ezt viszik magukkal és ezt tudni kell, és azt is látni kell, hogy a kamatlábak és a BUBoR eme]kedése miatt
egyébként a liziĺgelt gąjármĹĺ flotta miatt is nőnek a költségek, tehát tulajdonképpen az láthatő, amikor bemęnnek
Magyarorszćlgon egy boltba, egy üzletbe, vagy bármilyen szolgáltatást igénybe vesznek az emberek, hogy minden egyre drágább,
a bevételi lehetóségek már korlátozottak és ilyen köľülmények között igyekeznek a várost és a vagyonkezelés a várost, a város
polgárait lelkiismeretesen felelos vagyongazdálkodással szolgálni és a szükséges szolgáltatásokat a leheto legmagasabb
színvonalon biztosítani'

Megemlíti, hogy rdviden ennyit szeretett volna e|mondani, és igény szerint természetesen állnak rendelkezésre és még egy zârő
gondolatot szeľetne elmondani a bizottsági felkészülési id<ĺre reagálva, miszerint azt gondoţa, hogy báľkitől nagyon szívesen vettek
volna ilyen észrevételt, hogy esetleg később kapta meg az aîyagot és t<ibb napot szęretett volna eltölteni, de pont az e|lenzéki
frakciótól ez e|ég furcsa' hiszen velük kapcsolatban az a tapasztalat, hogy sokan rövid időn belül hatékonyan képesek nagy
adathalmazokat titanulmtnyozni, és az elmúlt 9 év tapasztalatai alap1ân szerinte igazćhőlszámukľa új gyakoľlatnak kellętt volna
lęnni ezek źtttaĺulmtnyozására, de flrgyelembe veszik az észrevételeiket. Ezt követoen megköszĺlni a figyelmet.

Rácz Norbert elnłik:

Megkérdezi az UV Újpesti Vagyonkezelő Zrt. jelen |évő vezéigazgatć)jćú, Hock Zoltánt, hogy kíván e felszólalással vagy
kiegészítéssel élni?

Hock Zoltán vezéľigazgató (UV Úipesti Vaevonkezelő Zrt.):

Yćiaszëĺban elmondja, hogy nem kíván kiegészítéssel é1ni'



Rácz Noľbert elnök:

Megkérdezi ajelenlévőket, hogy kívánnak-e kérdést feltenni vagy hozzâszólással élni, majd megadja a szót Bartók Béla bizottsági
tagnak.

Baľtók Béla alelnök:

Reagálva az elmondottakra kifejti, hogy sikerült áttanulmányozri az anyagokat, de úgy gondoţa, hogy a munkát jobban meg
kellene szewezĺi'

Ezt követoen felteszi a kéľdést, miszeľint mennyi most a Piac és Vásáľcsamok felépítéséhez felvett hitel kamata, pontosan meg
lehet-e határozni a jelenleg éľvényes kamatlábat; emellett szeretné megkérdezni, hogy a K25-ös társasháznak a lakásai hány
szâza'lékbaĺ lakottak ajelen pillanatban' mivel ugye nyáron töľtént a használatbavétel; szeľetné megkérdezni továbbá, hogy az az
e1enyésző ingatlan értékesítési adat' ami szerepel az e|őterjesztésben' 21 1 millió forint értékben' abban szerepel-e a katalinpusztai
gyermektábor értékesítésének a bevétele; ezenfelül megkérdezi, hogy báľ az arryag tesz utalást a lakásbérleti díjakľól, hogy az a
43%o-os emelés, amiről korábban szó volt, az nem került bevezetésre, de ettol fiiggetlenül kérdezi, hogy a lakás bérleti díjak
vźitoznak e valamilyen mértékben, vagy a tavalyi összeggel kell számolniuk a bérlőknek; megkérdezi egyúttal azt is, hogy a
mtĺszaki feladatokban mivel 327 millió forint szerepel, illetve a lakáskarbantartás soľon szereplo 175 millió forint, ami
alpolgármester szerint nagy hangsúlyt fektet a lakások karbantartására, abban benne van-e' ebben az összegben szerepel-e a Nádor
utcai négy lakásnak a felújítási éľtéke? Ezt ktivet<ĺen megk<iszöni a kérdezési lehetőséget.

Hock Zoltán vezérigazgató (UV Úipesti Vagvonkezelő Zrt.):

Megemlíti, hogy az els<ĺ kérdés a kamatokra vonatkozott és erre válaszol először, miszerint ahogyan az expozéban is elhangzott
BUBOR p|usz 0,92 a kamat fe|tlra a hitelnek' Elmondja, hogy amikoľ ezt 20|5-ben felvették, a 2,5 milliárd forintot, akkoľ a
jegybanki alapkamat 0,7 %ovolt, ez2023-baĺ |6,7 % és ehhez jön a0,92.2022-ben a kamat teľhe,ha azťrzl'eti tervüket visszanézik
az e1(5zí3 évig, vagy a beszámolókat nézik a tavalyi évro|, az látható, hogy 25 millió foľintot terveztek egyébként kamat törlęsztésľe.
2022 decemberéig 157 millió forintľa emelkedett. Ez2023-ban, mivel a Monetáris Tanács ma döntött arľól, hogy a jegybanki
alapkamatot nem vtitoztatja meg, tehát ennek megfelelően ez marad,256 millió forintot számolnak 2023-ra a kamat tcirlesztésre.
Elhangzott a bevezetőben alpolgármester úľ részéľől, hogy a kamat beéľte tulajdonképpen a tőkét, ami 240-250 millió forint
kömyékén van, tehát gyakorlatilag ez azt je|enti, hogy 0,5 milliárd forintot fognak kifizetni a Piacľa felvętt hitęl kapcsán.

Ezt követően áttér a másik feltett kérdés megválaszolására és információt ad anól, hogy a K25-ben 29 lakts van, az Onkormänyzat
Népjóléti Bizottsága döntött ennek szétosztásáról. Ennek megfeleloen l 0 darab piaci lakás 1ętt benne meghatározva, emlékei szerint
2 darab szociális lakás, a többi az költségelvű, tehát szolgálati lakásokként üzemelnek. Szeretné a Bizottságot tájékoztatni, hogy a
piaci lakásoknak, valamennyinek máľ van bérlóje, a szociális lakásoknak szintén van bérlője és a fennmaradt, mintegy 17 darab
lakásból máľ l 0 lakásnak van bérlője. Legiobb tudomása szeľint a Népjóléti Bizottság folyamatosan dönt ezekrol a kérdésekről a
korábbi bérlo kiválasztási folyamat keretei k<izött, jlletve az egyéb felmerült igényeknek megfeleloen.

Katalinpusztára vonatkozó kérdésre válaszképpen ismerteti, hogy Katalinpuszta nincsen benne a 210 millió foľintban, már azért
sem lehet benne, mivel cinkormányzati tulajdon és a Vagyonkezelo el sem tudná adni, még ha akamá sem, de nem fogják eladni,
tekintettel arra, hogy ez önkormányzati tulajdon és a tulajdonos úgy döntĺitt, hogy ezt nem fogja apť'vatizćin|, ennek megfeleloen
a további hasznosítása ajelenlegi formában zajlik.

A lakbér-kéľdés kapcsán kifejti' hogy sajnos nem vźitoztak a bérek, megjegyzi' hogy valószínűleg ezze\ a gondolattal lehet egyedül
van és elmondja, hogy ezzel sajnos nem ért senki egyet. Azonban megemlíti, hogy szeretné elmondani a tisztelt Bizottságnak, hogy
mindenki pontosan érzékelje, hogy milyen számokról és milyen tendenciáról beszélünk. 2023-baĺ l nm2-nyi rinkoľmányzati
lakásnak az üzemeltetése a teţes költséget alapul véve, 1030.- forint környékén van, ezze\ szemben a kciltségelvű lakásoknak az
átlagos nm2 díjanem éri el a430 forintot' Amennyiben szemantikailag éĺtelmezik aktiltségelvii fogalmat ezazt je|enti,hogy
minden fe1merült költséget a lakbémek fedeznie kell, ehhez képest a 40 %o-tttfedęzi kĺjrülbelül. Ez éves szinten a Vagyonkezelőnek
árbevétel tekintetébęn, amit veszteségképpen tüntet fel, mintegy 400 millió forintos veszteséget eredményez. Azt gondolja, hogy
ha'laszthatatlanná válik, hogy a tulajdonos ebben a kérdésben döntsön, mivel 2013-ban, azaz I0 éwel eze1ott volt utoţára lakbér
rendezés Ujpesten' ami jó régen volt, azőta a minimálbér megháromszorozódott. Megemliti aztis, hogy a garantált béľminimum is
2,2 szeľesére emelkedett, és úgy általában a jövedelmek sem tükrözik a 2013-as bruttó átlag hazai keľeseteket. Ehhez képest egy
összkomfoľtos költségelvri 1akásnak, ami egy átlag panellakás,24.700.- forint a lakbére. Ehhez képest egy ugyanekkora mérętű
piaci elvrĺ lakásnak a lakbére 150-170 000.- forint közöttvaî. De fegyelmezetten tudomásul veszik a tulajdonosi döntést.

Múszaki felújítások tekintętében megtregyzi,hogy 321 , illetve 175 millió forint, egy 50 milliárdos piaci éľtékti vagyonelemnek a
felújítása' ami elég szűkös és sokkal több kellene rtĺ. De azt is tudomásul veszik, hogy a magyar gazdastry pillanatnyilag
recesszióban yan, azt is tudomásul veszik, hogy az inf7tlcio meghaladja a 25 oÁ-ot. Ennek megfelelően a prioritásaik tekintetében
még a közszolgáltatások működtetését tekinţük, amit rájuk bizott a váľos és elhangzott, hogy mintegy 2500 lakást, 1500
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üz1ethelyiséget üzemeltetnek. Ezen tulmenoen a háziorvosokat, járóbeteg szakellátást, kü1önbözo rekreációs intézményeket, i11etve
sok minden mással is, ami többletmunkát és forrást igényel. 2}Z2-benlejźrta gâzszeruodésük az MVMZrt.-vel,az.őjközbeszerzési
eţáľás keľetében mintegy hétszeresére emelkedett gázszámlájuk, emellett ez évben le fog jámi a villamosenergia szeľződésük, ami
háľoméves szerzodés volt az MVM Zrt.-vel. Visszafogott lélegzettel várják, hogy milyen ajánlatot fognak kapni, hiszen ősszel ki
kell ími egy közbeszerzést az újabb terminusra az źram szolgâltatâsa.

Megemlíti, hogy meglehetősen mélyütés volt számukľa aszennyvizhó-mtĺnek a műk<idtetése, ami villamos, hűt<i- és hoenergiával
láţa el a Piacot, az UP rendezvény központot, aYźlrosháztú, illetve a Kormányhivatalt. ott a villamos energia beszerzését nem
saját jogon tettiink volna, a csatomázási műveken keľesztül szerezzükbe a villamos energiát, nekik lejárt 2022. december 3l-én a
villamosenergia szerződésük és azűj kilencszerese volt a koľábbinál, a 70 milliós számlájuk van a szennyvizhő-műnél, az új ajánlat
szerint meg kellene szorozni kilenccel és látható a magas növekedés. Most saját beruházásban fogják megoldani a Piacnak a
villamosenergiáját, a szennyvízhţ5jét fogják átvezeti, és így még egy évet fognak nyemi, majd jövoľe megláţák, hogy mit fognak
tenni, tekintettel arľa, hogy hogy más alternatív fiités, illetve hűtési lehetőségük nincsen a Piacon.

Tehát a kérdésben ľejlő véleménnyel egyetért, valóban sokka1 többet kellene költeni. 2023-ban ennyit fognak tudni k<ilteni, ettől
fiiggetlenül azt gond'olja, hogy meg is lesznek a tárgyalások' ebben az évben azokat a munkákat, amelyeket el kell végezni, el
fog|ák végezni.

Kellemetlen tapasztaltként említi, hogy az ingatlanok nagyon jelentős része a m,ű1t sztnad húszas, harmincas, negyvenes éveibęn
épü1t ingatlanok. Az elmúlt nem 8, hanem 50-60 évnek az elmaľadt karbantaľtása jó1 érzékeltetik. Ennek eredményekéntmfu 2022-
ben is számban fordult elő, hogy alap kĺizľnűvet kell cserélnĺ.ink a társasházakban, ami a csatomát, vizet meg egyebeket illeti, hiszen
számos lakásban még mindig ólomcs<ivekęn folyikaviz, ami közismerten nem tul egészséges és a földben lévő csatomahiúózatis
sajnos megadtamagźlt az idonek.

Komoly gondotjelentenek a vegyes tüzelésű házak, ahol sajnos nem mindig alaposan kiszárított, kemény fával fűtik a lakásokat,
hanem kommunális hulladékkal fiitik a lakásokat. Emiatt a kémények eldugulnak, baleset és életveszélyessé válnak. Fe|merülhęt
ezekben az esętękben a nem rendeltetésszerti haszn âlat, akĺłr még a bérleti szeľződését is felmondhatják, de nem fogják felmondani,
így viszont nekik jelentós költségeket eredményez, mive| egy ilyen kéménynek a rehabilitáciőjaaz egy kb. l-1,5 millió forintba
kerül. Emellett a múlt szttzad első felében épült házaknak nincs normális alapja, ennek megfeleloen a földszinten lévo lakásoknak
a nagyon jelentős része sajnos egészségre ártalmasan vizesek, időként penészes is. Az utólagos szigetelések is elképesztő
költségeket eredményeznek' általában is jell emzó az épitóipaľra, hogy az tlrakazoknem a normál inflációval, hanem a kétszeľesével
vagy háromszorosával emelkednek'

Végezetĺil kifejti, hogy ebben a 327 milliő forintban a Nádor ésLázźlr utcai beľuházások nem szeľepelnek, nem felújítás, hanem
beľuházás kerętében vannak elszámolva.

Ezt követően megköszcini a figyelmet.

Rácz Norbert elnök:

Megkéľdezi ajelenlévoket, hogy kívánnak-e további kéľdést feltenni vagy további hozztlszólâssal élni' majd megadja a szót Bartók
Béla bizottsági tagnak.

Baľtók Béla alelnłik:

Felhívja a ťlgyelmet a hiteltörlesztési állásponţukra, miszerint amikor ęz a hitel felvételre keriilt akkor az vo|t az tĺltalźnos
gazdastryi,he|yzet, hogy nemcsak az alapkamat volt 0,92 %o, illretve felár kb. ugyanannyi' hanęm az Önkormányzat, illetve akár a
Vagyonkezelő szabad pénzeszközeinek ęlérhętő hozama ennél lényegesen magasabb volt tehát, amikor ene a hitelfelvételre sor
került, akkor az volt ahelyzet, hogy bár az onkoľmányzatĺak a rendelkezésre ćtllt aberuhélzásľa foľdítható összeg, de üzlęti
szempontból egy hasznosabb döntés volt ennek a hitelnek a felvétele ezekkel a kamat feltételekkel, mik<izben a szabad
pénzeszközeit ennél lényegesen magasabb kamatľa tudta elhelyezri államkötvényben. Ez aztjelentette akkoľiban, hogy ez éves
szinten kb. 35-40 millió forint nyereséget hozott az Önkormányzatîak.Eza hitel közötti különbség.

A gazdasági helyzet megváltozásával ez pont ellenkező irányba mozgotq aminek az |ett a következnénye, hogy szintén az
előterjesztés alĄtlĺ,igy évi265 millió forintot Íizetnek ki kamatra, ami véleménye szerint észszerii és célszerű lenne, amennyiben
más lenne a konstľukció, például az autókntú ezt nem lehet megoldani, de ezt a hitelezési kockázatot ki lehetne küszöbölni, ennél
fudomása szerint meg lehet oldani azt,hogy el<ĺtöľlesztéssel megszabaduţon az onkormźnyzat ahitelkamatoktól.

Megemlíti, hogy a Vezérig.azgatő Úr szintén elmondta, hogy a hitelkamat nagyságrendje a tőketcirlesztéssel összevethęto. Tehát
azt kell mérlegelnie az onkormányzatnak, hogy a szabadon á1lo pénzeszközei segítségével, ezt a hitelt töľleszti-ę. Az
onkormányzat szabad pénzeszközeinek is van egyfajtahozamaés'Úgy gondolja, hogy annak ahozama nyilvánvalóan alacsonyabb,
mint az a |7 %o fölötti kamat. Adja magát a dcintést, hogy nagyon nagy mozgásteret adna mind az Önkormányzatnak és fóleg a
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Vagyonkezelonek, ha ezt a hitelkamat tĺiľlesztést nem kellene végrehajtani, tehćú azzal a javaslattal szeľetne élni, hogy a
Váľosvezetés' illetve a többség fontolja meg ezt a lehetoséget, hogy ebbol a hitelből kiszállnak, meľt itt gyakorlatilag nagyon rĺivid
idő alatt hatalmas pénzeket lehet megspórolni.

Ezt követoen megkösztini a felszólalási lehetóséget.

Rácz Norbeľt elnök:

Ztrszóként megadja a szőt az e|oterjesztőnek, dr. Tľippon Norbert alpolgáľmestemek'

dr. Tľippon Norbert alnolgármester:

Válaszolva az elmondottakrazźĺrszőként elmondja, hogy magában az amegközelítés, hogy szźllljanak ki a hitelből, az elismeľése
és beismerésę annak, hogy annak idején nem megfelelő döntést hozott az akkori városvezetés, ugyanis egy más piaci környezetben,
de egy vźůtozó kamat mellętt dĺintöttek akkor, ami azt je|enti, hogy a hitelfelvevonek abbaĺ az adott pillanatban egyébként elĺinyĺis
volt, de egy hosszutávon egyébként a kockázatot is a hitelfelvevő viszi. Ezzel szęmbęn aťlxkamatozźls egy olyan konstrukció,
ahol lehet, hogy már a kezedben is egy relatíve magas kamatot kell vinni, de egy olyan kömyezetben, ami adott esetben koľonavírus,
háboru és egy ľendkívül magas szintre futó infláció, és ęzzęlegyütt járó mindenfajta kĺirülmény miatt, fix kamatozás esetén a bank
vitte volna a kockázatot. Tehát egy o|yan döntést hozott akkoľ a váľosvezetés, ami egy ilyen helyzetben azthozza, hogy a
hitelfelvevő, azaz az Önkormányzat visz], akockázatot, ellenkęzo esetben, ha másként döntötiek volna, ezt a piaci kockázatot a
bank vitte volna. Úgy gondoţa, hogy ezt érdemes megfonto1ni, hogy jó döntés volt-e vagy rossz döntés volt-e.

A|ćlhűzza, hogy a másik, amin őszintén meg van döbbenve, hogy úgy látja, hogy Bartók Béla képviselő úr nem bízik a saját
kormányában, hiszen a képviselo úr azt prognosztizćija, hogy mindvégig ilyen magasak maľadnak hitelkamatok, mert mivel a
jegybanki alapkamat magas, akkor a bankközi kamatlábak magasak maľadnak és akkor a hitelkamatláb is magas marad. Csakhogy
úgy tudta egyébként, hogy a nemzetvezeto minisztęrelntik azt jeleĺtette be, hogy év végére egy számjegyűre töri le az iĺflćrciót,
majd még tovább, még tovább is, de a miniszterelnököt úgy ismerjük, hogy nem á1l meg azért félúton, tehát vélhętőleg le fogja
tömi az inflációt. Legalábbis í5 ezt igérte a magyaľ népnek. Ha pedig az jnfttlciőt letoĺi, az együtt jár azzal, hogy a jegybanki
alapkamatot is dľámai és drasztikus módon ke|l csĺikkenteni. Ha a jegybanki alapkamat dľámai és drasztikus módon csökken akkor
a bankközi kamatlábnak is csökkennie kell, és akkor dľámai és drasztikus módon egyébként csökkennie kell a hiteltöľlesztésnek is
2024-tłJ|. Tehát két állításuk is van, vagy igazat mond a miniszterelnrik vagy nem. Ugy lëltja egyébként, hogy a képviselĺĺ úr nem
hisz a miniszterelntikének, hogy letöri a kamatokat és az inflációt' és ezen oszintén meg Van dcibbenve. oszintén elmondja, hogy
ő se hisz neki, de nagyon bízik abban, hogy az infláció érdemben csökkenni fog, hogy ajegybanki alapkamat érdemben csökkenni
fog és a hiteltörlesztés kamatok is érdemben cscikkenni fognak'

Végezetül elmondja, hogy a korábbi váľosvezetés döntése miatt most fizeti meg anĺak az árát a város évi negyed milliárd forint
<isszegben.

Megköszcini a felszólalási és a záľszómondási lehetőséget.

Rácz Norbert elnök:

Az előterjesztői zârszoţ követóen szavazâsra bocsátja ahatârozati javaslatokat.

1512023. (IY,26.| GB határozatz

Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkorÍnányzata Képviselő-testületének Gazdasági és Tulajdonosi Bizottságának
15/2023. (Iv. 26.) határozata az IJY Újpesti Vagyonkezelő Zrt. 2022. évľe vonatkozĺí pénzĺigyi elszámolásának
elfogadásáról:

Budapest Fováros' IV. kerület Újpest onkormányzata Képviselo- estületének Gazdastryi és Tulajdonosi Bizottság úgy dcint, hogy
1'. azUY Ujpesti Vagyonkezelő Zártkönĺen Működő Részvénytfuasźry2022' évre vonatkozó pénzugyi e1számo1ását a2022'

évľe elszámolható kompenzáció összegével, azaz 568.397 .418'- Ft-tal e1fogadja.

Felelős:
Hatáľidő:
Szavaztĺs'.

Polgármester, a hatásktirľel ľendelkezo alpolgármester údán
30 nap
8 igen, 0 nem,4 ĺartozkodás (elfogadva)



l'612023. (|Y. 26.\ GB határ ozat:

Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági és Tulajdonosi Bizottságának
1612023. (Iv. 26.) határozata az UV Újpesti Vagyonkezelő Zrt,2023. évi kiizszolgáltatási éś üzleti tervének jóváhagyáiáľól:

Budapest Fóváros IV. keľiilet Ú;pest Ö''ľo.m (lnyzata Képviselo-testületének Gazdasági és Tulajdonosi Bizottság ligy dönt, hogy
tulajdonosi jogkcirében e|jtlwa az UV Ujpesti Vagyonkezelő Ztrtköruęn Működő Részvénytáľsaság2023' évi közszolgáltatási és
üzleti tervét, az abban szereplo feladatokat és célokat, valamint ateťvezett gazdálkodási adatokat jóváhagyja.

Felelős: Polgármester a hatásköľrel rendelkező alpolgáľmester údán
Határidő: 30 nap
Szavazćs: 8 igen, 0 nem,4 tartőzkodás (elfogadva)

3. leti tervének ésa2022. évre vonatkozó
pénzüevi elszámolásának ióváhaevásáról.

Előterjesztő: dľ. Trippon Norbert gazdasâgért, költségvetésért, váľosüzemeltetésért és projektmenedzsmentért felelős
alpo1gáľmester

Mephívott: Etteľ Márk ügyvezető

Rácz Noľbeľt elnök:

Ismerteti az eloterjesztés és a határozati javaslatok tćrgyttt, majd megadja a szót az előterjesztőnek, dľ. Trippon Norbert
alpolgármesternek.

dr. Trippon Norbert alpolgármesteľ:

Tájékoztatást ad aľľól' hogy a pénzügyi elszámolással szeretne ęlső körben foglalkomi, és kifejti, hogy a Váľosgondnokság
kimutatása szerint a tavalyi évben ernlékęzete szerint kb. 32 millió forinttal volt kompenzálva. Ezt, amennyiben a Bizottság
tudomásul veszi és elfogadja, az azt jelenti, hogy az onkormányzatnál kötelezettség, a Városgondnokság Kft.-nél pedig
kcivetelésként jelenik meg.

Azijzleti tervre rátérve kiemeli, hogy a Képviselő-testiilet a kciltségvetési rendeletben meghatározta azt a működési felhalmozási
keretet, amit a közszolgáltatás ellátására szân az induló k<iltségvetésben és az ehhez szükséges tartalékkeretet is biztosította' Ezek
alapjándolgoztakiaVárosgondnokságKft. azizletitervét. Egyaprópontosítástszeretnemegjegyezniazelsőoldaltekintetében,
ugyanis átlagosan nem l5, hanem 18 %-os bérfejlesztés volt a Városgondnokságnál, amiről azt gondoţák, hogy figyelemre méltó,
de azért lehetne jóval többet adni, akáľ triplázni is a béreket, hiszen az ott dolgozó t<ibb mint 60 kolléga elképesztő munkát végez
nap mint nap a város k<izterületein, és azt gondolja, hogy ennek az áldásos hatásait a mindennapokban mindenki megtapasztalhatja.

Ęlmondja, hogy a Városgondnokság gyakorlatilag gondoskodik kb. 1 millió m2 zöld területrol, 40 000 fasoń fâró|, az
onkormányzat faültetési programja ľendkívül dinamikusan halad mostanra. Emlékei szerint a megyeri úti 250 fás vadonatúj
fasorľal átlépték a 3000 ültetett fát a köztęrületeken 2019 osze,őta.

Párhuzamosan az Önkormány most biodiverz zöldfelületeket hozott létre az űgynevezett klasszikus, máshol elhíresült
méhlegelőkhöz képest, egy teţesen más koncepciót hordoz. Ilyen valósult meg a Megyeri úton, a Bor<indös sétánynál, egy kisebb
a Szigeti Józsefutcában, ilyen valósult meg a Pozsonyi lakóteleppel szembeni területen, és egy nagyon láwányos a Tél utcai sáv
is. Ezek is szépen keľülnek át a Városgondnokságnak az üzemeltetésébe, fenntartásába.

A Váľosgondnokság ezen tulmenőęn közszolgźitattls alapján gondoskodik a spoĘályák, sportlétesítmények, fitneszparkoknak az
üzemeltetéséről is' Nemrégiben módosították aközszo|gá|tatási szeľzodésüket, és gyakorlatilag teljesen világossá tętték azt a
helyzetet, hogy ez is a Váľosgondnokság feladata, beleéľtve a pingpong asztalok üzemeltetését' Íitnesz eszközök tizemeltetését,
illetőlegesen az Ujpesti Vagyonkezelő Zrt.-től a Szilas aktív park, illetve a multispoľt bázis üzemeltetése is a Városgondnoksághoz
keľült' Tęhát aztlehęt látni, hogy mennyi feladatot és mennyi tcibblęt feladatot lát el a Városgondnokság'

Fontosnak taľtja elmondani' aki jól hűz, az kapja a feladatokat, de ez igy szokás, ęmiatt a Városgondnokság várományosa két
nagyon fontos központ üzemeltetésének is. Az egyik a Főtér Park, ennek az üzemeltetése is a Városgondnokság feladata lesz,
amikor elkészül' a másik pedig a Városkapunál várhatóan az oszrę elkészülo Városkapu Park üzemeltetése ishozzźl fog taľtozni.
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Szintén az Önkormányzat elk<itelęzett a közösségi kertek programjában' Azlzzólakőtelepen, a Viola u tcćtban és azidén a Bercsényi
utcában, valamint még egy plusz helyszínen szándékozunk kcizösségi kertet létľehozni, és az volt a koncepció, hogy ezeknek a
közösségi kerteknek az üzemę1tetése ahhoz, hogy sikeres legyen egy olyan fajta szakmai színvonalat igényel, ami mindenképpen
indokolttá tette, hogy a Városgondnokság lássa el. Megemlíti az egynyâri viľágok, 75 000 egynyári virág ültetését tavassä, a
számtalan muskátlioszlop létrehozásttt, amit ugye a 2008-ban még a Virágváľos Progľam keretébęn valósítottak meg, illetve ősszęl,
amikoľ az trvćrcskźtk keľülnęk ezękbę az ágyásokba' tehát számtalan ilyen feladatuk van.
A Városgondnokságľól elmondja, hogy némi tulzással vagy túlzás nélkül is akár eposzi, illetve heroikus feladatot és harcot folytat
a közteľületeken található szeméttel szemben. Úgy gondoţa, hogy aki tisztán \át és nem politikai szempontok alapján itél,
egyértelmiien láthatja, hogy az elmúlt 3 évben érdemben javult a közterületek köztisztaságának állapota, érdemben javulhatna még,
akkor egyébként, hogyha az anagyon kevés állampolgâr, aki most szemete| nem szemetel, meľt ő mélyen hiszi, hogy az újpestiek
dcinto többsége akttr 99 szźvaléka nem szokta elszómi maga után a szemetet, összegyűjti a kutya uttnaa,,kutyagumif'és azt
megfelelő helyre teszi, nem dobáţa a cigi csikket, de sajnos van egy tcirpe kisebbség, aki viszont szemetel és emiatt gyakorlatilag
elképesztő mennyiségrĺ, sok 10 millió forintos kiadást jelent a Váľosgondnokságnak és ezen keresztül az Önkormányzatnźt|,hogy
egyébként az illegális hul|adékot, valamint az il1egális zöldhulladékot elszállítsák' Az illegális zöld hulladékok elleni harcban a
täjékoztatő kampány nagyon fontos, illetve, hogy FKF zsákokat ad minden évben az Önkormányzat, tehát erről ne feledkezzenek
meg. Az onkormányzatnak jelenleg 1355 darab köztéri kukája van, illetve emlékezęte szerint, 295 kutyaürülék gyújtője van' amit
abszolút ellenoľizhető rendben a Városgondnokság ezeket folyamatosan üríti és raĘa bele a tiszta zacskókat. Ezek egy úgynevezett
kvóta ľendszerben' egy informatikai rendszerben, ellenőrzötten történnek, de ęnnęk van egy átlagos forgási sebessége, a normál
kukákat 2,8 naponként átlagosan, tehtlt ęz egy matematikai szâm, illetve a kuţaürülék gyűjtőket átlagosan 2,5 naponta üríti a
Városgondnoksâg,deez természetesen egy számszaki modell, ezegy átlag ami, ami alól nyilvánvalóan vannak eltérések, tehát
vannak olyan terĺiletek különösen a nyári időszakban, amikor gyakoľlatilag egy héten többszciľ is üľítik a kukákat, és hétvégén is
ürítik a kukákat. Tehát nagyon-nagyon komoly feladatot lát el a Városgondnokság ebben a területen is.

Kiemeli, hogy nem nagyon tudnak olyan feladatot adni a Városgondnokságnak, amit jó színvona1on ne látna el, és ezért én azt
gondolja, hogy nem tíizás ahćtlâjttt kifejezni.

Mindenki tudja, hogyjön a nyár, egyre melegebbek egy elviselhetętlenebb a nyarak, jelenleg 20játszótéren,több mint 20 napvitoľla
van, de a Városgondnokság már gondoskodik aľról, hogy már érkezik a követkęzo kontingens, újabb 1 0 napvitorla játszótereinkre.

A kutyafuttatók folyamatos felújítása zajlik, 2 új kuţafuttatót hoaak létľe a meglévők m ellé, igy 20 fĺilé mentek a zárt kutyafuttató
tekintetében. Az egyik a Homoktövis utcában jött létre, a másik pedig a legjobb tudomása szerint jelenleg legnagyobb budapesti
zárt kutyafuttató. Nagyon népszerű, 1ehet látni, napelemes téľvilágítással van ellátva' mint számos kuţafuttatónál máľ biztosították,
a Megyeľi úton is, és most egy újabb beavatkozással, gyakorlatilag ezen belül is lehatárolták a nagy kutyás részt és a kiskuţás
részt, hiszen a Váľosgondnokság is és ők magunk is a kutyatartókkal szoros szimbiózisban élnek olyan éľtelemben, hogy
odafllgyelnek arra, hogy milyen igényeik vannak és mit gondolnak a világról, mit szeretnének, tehát o ezt is nagyon fontosnak taľtja,
hogy ez az infrastľuktura is fejlodjön.

A játszóterek tekintetében megtregyzi, hogy minden évben említésre kerül, hogy 95 játszóteľük van, nagyon komoly munkát végez
a Városgondnokság kcizmegelégedésre, úgyhogy azt gondo|ja, hogy le a kalappal Etteľ Máľk ügyvezető igazgatć: úr és a
Városgondnokság munkatársai megfeszített munkája el(jtt' Ezért is gondolták azt, hogy egyźitalźn nem túlzás, o maga is
indokoltnak tartja a forrás biĺosítását errę az éwo

Még egy gondolatot szeretne kiernelni, minthogy a szernétgyűjtő csapatok létszämât, illetve a kollégák létszćlmát a
Városgondnokság éľdemben bovítette az elmúlt idoszakban, és máľ ennek is egyébként egyértelműen |átsződĺakazttldásos hatásai,
akár a Rózsavirág teret említve, ahol néhány héttel ezelőtt egészen elképesztő tapasztalat volt, azon a kis téren mennyi szemetet
számoltak meg. A Városgondnokság kitakarította, ők magunk is szeľveztek oda szemétgyűjtési akciót és néhány nap alatt
újratermelődött a szemét ennek ellenéľe. Nem tudnak mit csinálni, mint egy héten most már többször el kell takarítani, de itt a
Városközpont kcimyékén beleértve a Teĺnplom utcában, a Szent István téľen is fokozott munka jelenik meg, és a váľos más
területein is' Aľra nem tud garanciát adni sem a város, sem a Városgondnokság, hogy soha sehol egyetlen egy eldobott szemét sem
lesz, mert amíg szemetelők vannak, addig szemét is lesz, de arra törększenek egyébként, hogy a leheto legtisztább legyen Újpest
és egyre tisztább legyen' és ębbęn a Váľosgondnokság munkája úgy gondoţa, hogy felbecsülhetet1en értékű hozzźljźtrulás az
otthonunk, a varosunk szempontjából.

Végezetiil elmondja, hogy ennyit szeretett volna mondani, és amennyiben kérdésük vagy észrevételük van, akkor o maga és
igyvezetó igazgatő úr is ál1 ręndelkezésre.

Rácz Noľbert elnłik:

Megkéľdezi a jelenlévőket, hogy kívánnak-e kéľdést feltenni vagy hozzâszőlással élni, majd megadja a szót Bartók Béla bizottsági
tagnak.
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Bartók Béla alelnłik:

Megköszöni a kérdezési lehetőséget, majd felteszi a kérdést azalvti|a|kozői munkák artnyćravonatkozóan, hogy ebből a közel
7'5 milliárd forintbó|, ami a Váľosgondnoksághoz kerül, mekkora az alvźĺllalkozői aľtny je|eĺleg? Az anyag uta1ást tesz ľóla, de
elég homályosan, ezért kérdést tesz fel a munkamegosztásra vonatkozóan a Városgondnokság és a Városüzeĺneltetési osztály
között, mivel egy fuľa szimbiózison alapul és megkérdezi, hogy ügyfélszolgálatot a Városgondnokság üzemelteti-e, tehát â
panaszbejelentésekkel a Városgondnokság vagy a Városüzemeltętési osztály foglalkozik-e?

Továbbiakban megtregyzi, hogy elhangzott a kb. 200 kuţaürülék gyűjtő edény, ezzel kapcsolatosan szeľetné felhívni a figyelmét
mindenkinek, aki ebben illetékes, hogy rettęnetes állapotban vannak ezek az edények. Tehát ezek 3 éve semmilyen kaľbantartást
nem kapott a letört tetejével, rozsdás rohadó kuţaürülék gyűjtő edények vannak, nem egy nem kettő, hanem általánosságban ez
elmondható, talán mind a kb. 200 kutyaüľülék gyűjtő edényre.

Ezt követóęn ţtrtér afakataszteľre és a faszamlalo.hu oldalra és kifejti, hogy nem műkcidik immáľ több éve, semmilyen adatot nem
lehet nyomon k<ivetni, érdeklődnie az źĺllampo|gźtoknak. Ez egy nó'"um volt, egy fontos vállalás ' ez egy felelősség és emellett
kíváncsi, hogy ki döntötte el, Városüzemeltetési osztály javaslata volt, vagy Alpolgáľmesteľ Úľ javaslata, vagy Városgondnokságé,
hogy 250 fát 20 millió foľintos kciltséggel az erdó męl1é fasorként ültessen rl. Kiemeli, hogy ez csak egy érdęklődo kérdés, majd
megkciszöni a felszólalási, kérdezési 1ehetőséget'

Rácz Norbert elnökl

Megadja a szot az e1óterjesztőnek, dr. Trippon Norbeľt alpolgáľmesternek'

dľ. Trippon Norbert alpolgáľmester:

Elmondja, hogy l-2 szót szeľetne ezzel kapcsolatban mondani, majd az Ügyvezető lgazgatő Úr esetleg kiegészít. Kifejti, hogy a
koľábbi időszakban, tehźtt az előző városvezetés időszakában is jelentős vo|t az igénybe vett szo'lgáltatások értéke, most is
nyugodtan mondható, hogy a Városgondnokság egyébként 7l fi5vel, amiben benne vannak a felügyelőbizottsági tagok, benne
vannak az irodaj alkalmazottak, külĺin a keľtészeti diviziő, a gepészeti divizić:, nyilvánvalóan senki nem képzelheti, hogy ekkora
létszámmal egyébként 1 millió nm2 zti]d felület el tud látni' Tehźi az nem baj, hogyha egyébként szerződéses partnerekkel együtt
dolgozik a Váľosgondnokság. Egy példát szeretne említeni: egyébként a fúnyírás tipikusan egy olyan terület, ahol egy
k<izbeszerzéssel lefolytatott vźilalkoző végzi ezt a tevékenységet a Városgondnokság megrendelése és el1enorzése mellett, számos
ok miatt' ahogyan egyébként korábban is így volt. Ugyaĺezigaz egyébként a faültetésre, illetve számos egyéb teľületre is. Tehát
ez nęm baj és ez nem bűn. Ugy gondoţa, hogy akkoľ lźltjźlktisztźn a képet, hogyha a mérlegbeszámoló esetén visszatémek erre
pontosan, mert amikor a mérlegbeszámolónál fogják tttrgya|ni egy hónapon belül, akkoľ ott nem csak a mérlegbeszámolót
târgyaljźlk, hanem a tavalyi évi eredménykimutatást is, és az eredménykimutatásban van külön olyan soľ, hogy az igénybe vett
szolgáltatások és az igénybe vett szolgáltatások soľon fog ez feltűnni. Nyilván nagyon eltéro, mert azigénybe vett szolgáltatás
a|apja a kcinywizsgáló, a könyvelő és az ügyvéd is, illetve igénybe vett szolgáltatás a szakéľto is, de a nagy volumenii egyéb
munkák is ott fognak szerinte megjelenni és úgy gondoţa, hogy akkor eÍTe egy tételes kimutatást is tudnak készíteni, tehát ennek
nincsen akadálya és csak anahivnâ fel a figyelmet, hogy abban, hogy szerzódéses partnerek is dolgoznak a Városgondnoksággal
együtt' és nem csak saját kapacitás van' egy igen nagy zöld területi arányú városban, mint Újpesten , aznemújdonság. Ez korábban
is így volt és most is most is így van.

Megjegyzi, hogy nem pontosan értette a Megyeri útra vonatkozó kérdést, hogy ez baj-e, hogy a Megyeľi úton egyébként mindkét
oldalt, ahová lehetett fát ültetett az onkoľmányzat. Ezt nem pontosan érti, hogy baj vagy, nem baj. Szerinte fantasztikus dolog
egyébként' hogy a mai világban fákat ültetnek és hiszen ezeket a fákat valójában nem a mának és nem maguknak és nem ennek a
pillanatnak ültetik, ezeket a fákat a jövonek ültetik. Elmondja, hogy azt mindenki tudja, hogy klímaváltozás van, ebben ma máľ
tudományos konszenzus van, emellett azt is tudjuk, hogy a nagyvárosoknak a klímája, Budapest klímája is, egyre nehezebb és
elviselhetetlenebb lesz az ę|kovetkezendo időszakban. És az, hogy mennyire lesz elviselhetó az élet ebben a városban
10'20'30'40'50 év mrilva aznagybaĺ fiigg attól egyébként, hogy a zöldfelületek aránya és ezęn belül a fźú< artlnya és a fa által
biztosított árnyékolás' levegosziirés, párologtatás és egyéb dolgok aránya az milyen lesz. ok ezért elkötelezettek abban, hogy ahova
lehet oda fákat ültessenek, hiszen ez nagyobb éľtéketjelent a zöld szempontjából' mintha ott nem lenne egyébként fa és tényleg
nagyon <iľül, hogy 3000 föltitt jámak most máľ az ültetett fttk szttmćlban, emellett nem tartja bűnnek azt sem, hogy a Lóverseny tér,
az óratoľonnyal szemben, a villamosmegállónál fákat ültettek, hiszen ezek a későbbiekben megnőnek és nyáľi melegekben a
sétányokat ott árnyékolni fogják' Nem tartja bajnak, hogy a Rózsavirág téren, ami egy beton placc volt, gyakorlatilag fákat ültetett
a Városgondnokság, és ezna1yon komoly műszaki munka. Azt kell elkęzelni, hogy a föld alatt akömú térképeken vannak
bizonyos köznűvek, majd feltárják a dolgozók, illetve a kivitelezó azt a területet, nem biztos, hogy ott az akönnú van, nem biztos,
hogy ott úgy van, nem biztos, hogy amúgy van, és ez nagyon komoly szakmai feladat az, hogy egy ilyen köznűvel stinĺn beszőtt
hálózatban, mint mondjuk Ujpest, fákat tudnak ültętni. Szerinte ez is egy fantasztikus dolog és azt gondolja, hogyha a város hosszú-
hosszú éveken keresztül kitartóan folytada ezt a gyakorlatot, akkor azîem csak a mostani lakosságnak lesz jó, hanem belátható
id<in belü1, de a gyermekeinknek és az unokáinknak is. És ęzért o személy szerint úgy gondoţa, hogy nagyonjó dolog egyébként,



hogy fákat ültetett a városunk' aki ezt vitatja, azt gondolja, hogy az vitathatja, de tudományos térben nehéz \esz szeľinte vitatni,
perszeľ nyilvánvalóan nem is ez a cél.

Megjegyzi, hogy tudtával a lakossági észrevételek azok érkeznek a Váľosgondnoksághoz is és az Önkormányzathoz is, és a
kollégáknyilvánvalóan amunkakciréből adódóan ezeketigyekeznek összefésü|ni és odatovábbítani, ahol ahatásköľrel rende|kezó
kolléga ezen tud segíteni.

Megemlíti, hogy úgy gondoţa, hogy a fakataszterľel kapcsolatban az Ügyvezető lgazgatő Úr fud rrálaszolni, illetve a kuţaürülék
gyiijtőkkel kapcsolatban is. Ezt követően megköszöni a felszólalási lehetoséget és átadja a szót Etter Márk ügyvezetőnek.

Etter Márk ĺievvezető (Úipesti Városeondnokság Kft.):

Kifejti, hogy bejelentésekhez annyit Îuzne hozztl még, hogy az onkoľmányzat Váľosüzęmeltetési osztályához is érkeznek
panaszok és ők maguk is üzemeltetnek egy bejelentes@ujpestivarosgondnoksag'hu felületet. A kollégák összesítik a beéľkezett
kéľdéseket, majd a megfelelő kollégának oszdák ki, és e szerint ttirténik apanasz szűrése. Ná1uk ügyfélszolgtůat nincs, nem
ü zemeltetnek ügyfélszo1gá1atot.

Az elokerü1t alvállalkozói kérdés tękintetében elmondja, hogy a fe1ügyelĺĺbizottsági üléseiken is elĺĺkerül náluk is kérdésként Rádi
Attila kęviselő űrtő|, az o szakmai véleménye és meggyőződése az, hogy ez ekkoľa teľületű zĺildfelületet csak saját állományában
a mai viszonylatban nem lehet ellátni. Ennek ľészben a szezonalitás az oka, részben pedig csak bele kell gondolni,hogy azóradna
utcai gyönycinĺ, 2014-l5-ben átadott iľodaházukat, telephelyüket, ľaktárukat, jóformán kinőtték, tehát oda Íizikálisan se több
gépjármű se több személy nem féľ.

A kutyaszemét gyűjtokľe nézve azt a tâjékoztattst tudja adni, hogy megrendelésre keľült egy új kutyaszemét gyűjtő kontingens,
illetve a meglévőket is folyamatosan javítják. Sajnos a konstrukció nem túl jó, ami anno kikeľült, valóban a pántok elrozsdásodnak.
Alkatrészek is kaphatók, folyamatosan beszerzik oket, cserélik és festętnek. Sajnos ez ilyen minőségti, ĺĺ úgy tudja, hogy az a
szándék, hogy ezeket folyamatosan kaľbantartsák, i11etve cseréljék'

A faszamlalo.hu oldalľa tér rá, majd e|mondja, hogy ez egy egyszerűsített tájékoztató honlap, ahol mindig aZ aktuális mennyiségű
kiültetésre keľült fát lęhęt követni, a2019 ősze óta telepített fákat' Általános tájékoztatő, illętvę ott a téľképen tĺirténik meg' Az
első 500 fa, ami még nem ebben a ľendszerben keľült fel, aznemtaltĺ|ható meg annak a térképpontja. Egyébként azt követi le,
mindig a szęzon végével, tehći a tavaszi, illętve oszi szezont kövętóen frissítik.
Ezt követően megköszöni a felszólalási lehetőséget.

Bartók Béla alelnłik:

Megköszöni a kérdésekre adott válaszokat.

Rácz Noľbert elniik:

Megkéľdezi a jelenlévőket, hogy kívánnak-e további kérdést feltenni vagy további hozzttszóltssal élni, majd további kéľdés és
hozzćlszőlëls nem ]évén szav azâsra bocsźltja a hatćĺrozati javaslatokat.

l7 12023. IY . 26.| GB hatţrozatz

Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkoľmányzata Képviselő_testületének Gazdasági és Tulajdonosi Bizottságának
|7t2023. (IV. 26.) határozata az Újpesti Városgondnokság Kft. 2022. évre vonâtŔozó pénzügyi elszámolásának
elfogadásáľól:

Budapest Fóváros IV' kerület Újpest onkorm ányzataKepviselo-testiiletének Gazdasági és Tulajdonosi Bizottsága úgy dönt, hogy

l. az Újpesti Váľosgondnokság Korlátolt Felelősségű Társaság 2022' évrę vonatkozó pénzllgyi elszámolását a2022. éwe
elszámolható kompenzáció cisszegével, azaz | .765.077.033 '- Ft-ta1 elfogadja;

Ż. megállapítja, hogy a 2022. évľe elszámolható kompenzáció összege 32'432.033'- Ft-tal haladja meg a 2022. évben a
Társaság részére kifi zetett kompenzáció összegét;

3. az alulkompenzáció összegének végleges elszámolásáról a2022. évi beszámoló elfogadásának idopontjáig, a számviteli
tciľvény szerinti éves beszámolő és az adózott eľedmény ismeľetében dönt.

Felelős:
Határidő:
Szavazćş'.

Polgármesteľ a hatásk<irrel ręndelkező alpolgáľmester útján
30 nap
8 igen, 0 nem,4 taĺtőzkodás (elfogadva)
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18/2023. (IV.26.) GB határozat:

Budapest Főváľos IV. keľület Ujpest onkormányzata Képviselő-testíiletének Gazdasági és TuIajdonosi Bizottságának
l8l2023. (Iv. 26.) határozata az Újpesti Városgondnokság Kft. 2023. évikłizszolgáltatási éi iizleti tervének jóváhagyáiáról:

Budapest Főváľos IV. keľület Újpest onkormtnyzataKépviselő-testiiletének Gazdasági és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, hogy
tulajdonosi jogkcirében eljârva az Ujpesti Városgondnokság Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évikłjzszolgtútíttlsi és tizlěii
tervét,az abban szereplő feladatokat és célokat, valamint ateţvezettgazdálkodási adatokatjóváhagyja.

Felelős: Polgármester'ahatásk<irľelrendelkezoalpolgármesterútján
Határidtí: 30 nan
Szavazâs: 8igen,0 nem,4tartőzkodás(elfogadva)

vonatkozó pénzĺievi elszámolĺĹsának ióváhaevásáľól.

dr. Tľippon Norbert gazdasâgért, költségvetéséľt' városüzemeltetésért és pĄektmenedzsmentért felelos
alpolgármester

Meghívott: Pető Dániel vezéngazgato

Rácz Norbert elnłik:

Ismerteti az előterjesztés és a határozati javaslatok târgyât, majd megadja a szőt az előteľjesztőnek' dľ. Trippon Norbert
a1polgármesternek.

dľ. Tľippon Noľbert alpolgáľmester:

Kifejti, hogy látható, hogy az ę1őzo években az onkormányzatnak azvolt asztndéka, hogy egyjól felépített célorientált s zervezďet
hozzon létre UPP Zrt. néven, amely magabiztosan kezeli az Önkormányzat különféle p tiyázatokkalkapcsolatos, legyen az belföldi
pćůyâzat, tehát koľmányzativagy báľmilyen ptiyäzat, vagy adott esetben Európai |Jniősptiyâzattal kapcsolatos ügyeit, beleéľtve
természetesen nem csak a pályázattal kapcsolatos sztĺk munkakĺircikęt, pźl|yâzatírts,1ebonyolítása, stb., hanem a megfelelő műszaki
kapacitásokat és a műszaki tudást is, amit oda kell rakni vagy szakmai tudást, hogyha szaktevékenységrol beszélünk, amit szintén
oda kell tenni egy ilyen projekt megvalósításához'

Úgy értékeli, és úgy látja ahe|yzetet, hogy itt aYezéngazgató Úr előtt is elmondja, rendkívül elégedett személy szerint is a
munkájukkal, nagyon szęen fejlődo, nagyonjó szakmai színvonalon dolgozó gazdasâgitáľsaságľól beszélhetünk.

Felteszi a kérdést, miszerint mit csinál az UPP zrt. nagy általánosságban? Egyrészt az UPP zţt-nél a mellékelt anyag tekintetében
is, már lezáľt ptl|yázatok is vannak' hiszen a lęzârtpźiyázatok számos ilyen van, Dinamik Paľk, KEHoP progľamok, ezeknek van
egy fenntaľtási idoszaka és fenntaľtási idoszakban ezeket le kę1l követni, negyedéves jelentéseket csinálni és stb. Tehát v aĺ egyÎajta
ilyen utógondo zćsa, ha mźtr lezźţttĺk.

Kifejti' hogy teľmészetesen vannak az induló projektek magyarânpźiyázat, kutatás a tulajdonosnak, illetve a döntéshozóknak a
felhívása, a figyelemfelkeltése aľľa, hogy van egy ilyen pźůyâzat és azoknak a menedzselése. Ezek az újonnan induló pályázatok,
itt szeretne kiemelni kettot. Az egyik, hogy indulni fog egy úgynevezett ToP-os ptúyâzat, ami a Fővároson keresztül fog
megvalósulni, ha minden igaz, ez egy élheto utca program lesz, ennek az elókészitési munkálatain már most dolgozik azUPP Zrt.,
illetve a tulajdonos' A másik példa' a legutóbb a Kęviseló-testület döntött róla, érdemes néhány szót errol váltani, egy
minisztérium által kiírt pâIyázat, ami kifejezetten sportlétesítmények |étrehozására, nevezetesęn rekortán futópályára irányul, és
gyakorlatilag ott is azIJPP Zrt. az, aki felhívta a tulajdonos figye|mét és elindította a folyamatot, bonyolítja az ezze\ kapcsolatos
ügyintézést.

Természetesen vannak azok aptúyâzatok, amiket már megnyertek, ami már bonyo1ódik, de még nincs befejezve. Ilyen pźiyázat
például még emlékezete szerint, még a homoktövis fózőkonyha, aminél fizikailag megtörtént alezárása és a pénzügyi záľás is
töľténik. Azt gondolja, hogy Gordon Ramsay és sztárséfek is, hogyha oda beteszik a lábukat, szerinte kivetnivalót nem fognak
találni, de nem az számít, hogy Gordon Ramsay mit gondol, hanem azt gondolja, hogy a bĺilcsőde dolgozói, akik oda nap mint nap
bemennek, il1etve a szülok és a gyerekek, akik ennek a termékét fogyasztjtĺk, teţesen 21' szâzadi színvonalat találnak. Ilyen
projektek a Szilas multisport bázis kivitelezése, megvalósult, az ezzel kapcsolatos fővárosi egyeztetések, illetve a projektlezźlrása
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szintén, ezzę| szintén foglalkozik az UPP Zrt. Alegnagyobb pľojektet említi, ami politikai támadások kereszttüzében źĺll, ezugye
a Főtéľ Park, ami szintén egy térközös ptiyâzat, ez is jelenleg lebonyolítás alatt, illetve megvalósítás alatt van. Mondhatni lehet ezt
a VEKoP-os kerékpáros pillyâzatről is, ahol ktizbeszerzés kiírásánál tartanak most már, ki lehet írni a közbeszęrzést a
megvalósítására, de mondhatnâ a nagy VEKOP programot is, ami folyamatos munkát igényel úgy a tulajdonos, mint azIJPP Zrt.
részéľől is. Eme|lett megemlíti az Egészséges Budapest Programnak akár a második ütemét is, tehát számos ilyen projektek és
pźúyźnat is van az onkormányzat részerol, ámi az UPP Zrt'közremíikcidésével valósul meg.

Ezęn tulmęnően említi, hogy azIJľP Zrt. természetesen Önkoľmányzati megrendelésľe elláthat olyan feladatokat is, amik adott
esetben nem diľekt pályázatbeny(Ątâsára, megvalósítására irányulnak, ezek 1ehetnek teľvezések, koncepció alkotás vagy bármilyen
más feladat is. Ebben is van tapasztalatuk, és ebben is végeznek munkálatokat' IJgy lźtja, hogy jó szĺnvonalon-és bizonyos
értelemben még olcsón is, ha szabad így foga|maznia' Úgy véli, ha megnézik apénzťrgyi elszámolâsukat, a Városgondnoksággal
szemben, ahol egyébként alul kompenzációt állapítottak meg, magyaľul ők tartoznak nekik, mert kevesebb pénzt aátak, mint ăňit
ők elköltöttek ana az adottközszolgá|tatási.feladatra, az UPP zrt.-îé|megfordul a dolog, mert ők nem tudták elkölteni azt apénzt
Vagy nem költötték el azt apénzt, amit az Önkormányzatbiztositott. Ezért óktú1kompinzáltak 1ettek' Az ő ęsetükben poniarról
szĹiletik döntés,.hogy tavaly több pénzt kaptak, mint amennyi feladatot elláttak akozszolgćtltatásí szerződés alap1tn, éi ebben a
tekintetben az onkoľmányzat lép Îelkcivetelő félként' tehtú ez az onkormány zatnći |esz kĺivetelésként nyilvántáňva, náluk meg
egyébként kötelezettségként'

Elmondja' hogy ennyit szeľetett vo1na mondani és megkĺiszöni a felszólalási lehetoséget.

Rácz Norbeľt elnłik:

Megkérdezi a jelenlévoket, hogy kívánnak-e kéľdést feltennivagy hozzćlszólással élni, majd megadja a szót Ren geZoltánbizottstryi
tagnak.

Renge Zoltán:

Megkciszöni a szót és kifejti, hogy az Újpest Kapuja Programma| kapcsolatban érdeklődik' Ez most már egy több éve futó dolog
és halasztások voltak, hajó1 emlékszik a kivitelezéssel kapcsolatban, m ost2023. szeptember 30-a van felíľva, hogy addig sziikséges
befejezni. Elmondja, hogy a mai napon volt kint a tett színhelyén, fényképeket készített, illetve ott megnézte a RURIK Kft. épületét,
a mellette lévő romos épületet és az lenne a tiszteletteţes kérdése, hogy hogy fog megvalósulni vagy volt-e megegyezés a RURIK
Kft.-vel vagy ott marad az ő műhelyével a tér meghatźlroző részď, a túzfalszeru csupasz téglafalaival va1y ez hogy fog
megvalósulni? Tehát sikeľült valamit megegyezni vele, mivęl 2023. szeptember 3l -ig be akaľják fejezni ezt a beruházást, mármint
az onkormányzat, akkor valamit kellęne csinálni az épülettel, hogy egyáltalán a kivitęlęzést rendesen meg lehessen csinálni?

dľ. Trippon Norbert alpolgáľmester:

Megköszöni a kéľdést és elmondja, hogy engedjék meg, hogy bővebben válaszoţon, rîeÍt ęz egy olyan komoly program, hogy
kitéme az egyes más elemekľe ezze| aprogrammal kapcsolatban. Kifejti, hogy közismert, hogy elkészült a Károlyi utca25. szâm
alatt aK25 nevű társasház, ez megvalósult, illewe a közösségi tér is a ftildszinţén. Elkészült az Aradi utcában szintén a közösségi
teľ' illetolegesen a RURIK Kft. melletti területen, pontosabban a RUNK Kft.-vel érintkezo terület kivételével a bontási munkálatok
is el végzodtek, tehźú a park előkészítési munkálatai is elvégződtek. A tevékenységekbol maradt még térfigyel<i kamerával
felszerelés, járda felújítás vagy előkészítés, illetolegesen a parkepítés.

A parképítés tekintetében elmondja, hogy egy Îégőtahűzódő probléma, hogy statikai problémák, illetve jogvita miatt, minthogy a
RURIK Kft. egy magántulajdonú telek, ami beékelodik abba a teľülętbe, ahol egyébként az onkorm tnyzat a parkot megterveztette
és meg szeretné valósítani. A RURIK Kft. ingatlanjához csatlakozik o|yan bontásra ítélt ingatlan elem, aminek a bontása jogvita
tárgyćltképezi' hiszen egy van ęítve a RURIK Kft.-nek azingatlanjtlval' Azt tudja mondani, hogy ebben a kérdésben, ha jól
emlékszik, statikai szakvélemények készĺilnek, illetőlegesen a RURIK Kft._vel mind a mai napig nincs megegyezés. A RURIK
Kft.-vel az onkormányzat jogvittban ál1' ennek ellenére a másik oldalon a VEKoP pa.k"äk a megvalósitâsa zajlik, olyan
értelemben, hogy az Európai Uniós nyĺltktizbeszerzési eljáľástki lett írva, legjobb tudomása szennaz aján1atokbeérkeztek, de
még eredményhiľdetésre nem került sor, és nyilvánvalóan, hogy abban bíznak, hogy ez a helyzet megoldódik. Itt két lehetőség van,
vagy megoldódik vagy nem oldódik meg. Azt gondoţa, hogy az Önkormányzat mind a két he1yzetľe odafigyel és azon van, hogy
megvalósíthassa eż a parkot és tetmészętęsen a költségeket a ptiyäzat keretébęn el is számolhassa. Várakozásainak megfeleloen
ez a patk ez va|őszinuleg kora oszľe fog elkészülni. Tehát ezt tudják most mondani' most ebben optimisták' A jogvita az jogvita,
illetve műszaki kérdéseket is érint. Azért vannak a szakemberek, hogy ezeket a kéľdéseket a lęheto legnagyobb kompetenciával
kezeţék.

Renge Zoltán:

Kifejti, hogy érti és nem akarnak igazságtatanok lenni, valamikor az emberen kívülálló vagy szeÍ-vęzętęn kívülál1ó okok vannak,
amikor a legjobb szándék ellenére sem tud az embęr e1őľe lépni dolgokban. Csak az a ter, ami ľehabilitációs, ráadásul a térség
városľehabilitációként szerepel, és hogyha most össze van építve épü1ettel, nehezen tudja elképzelni, hogy az egészet elkezdik
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megcsinálni, szépen fát ültętnek és stb', ilyen-olyan elemekkel szépen męg van csinálva és akkor egy ilyen ľomos épület meg
mellettę a RURIK Kft. ott fog a térben lenni és aki volt kint és ott látta a dolgokat. Ismétę1ten megtregyzi,, hogy le is fotózta a
helyszínt, nagyon ľosszul néz kiazegész kömyezete, akik ott voltak látták. Ez nem ilyen váľosrehabilitációs program jellegű,
mindenképpen valamit ki kellene találni erre a dologra, merI ezpontosan az ell,enkezł3jét fog|a adni az eĺnbeľek śzâmâra, t'ogýr'u
ott a téren fognak emberek, gyerekek vagy bárkik lenni, mert ott lesz egy épület, aminek a hátulját ládák téglafallal, amelyek ilyen
rosszul kinéző burkolatok. De aki veszi a fáľadtságot, menjen ki és akkor tudja, hogy miľe gondol.

Ismételtenjelzi, hogy nern szeretne szemtelen lenni, tudja, hogy vannak cégek, hogy ,,csakazért is.'.'', nyilvánvaló, hogy anyagi
e1őnyökéľt próbálnak elérni valamit, csak valamit ki kellene találni.

Rácz Norbert elnłik:

Elmondja, hogy azÖnkormányzat jogkövető, igy vt.ľ. Ezt követően megadja a szót Gál Györgyné bizottsági tagnak.

Gál Gvöľevné:

Megemlíti, hogy régen, amikor a lakótelepeket építették \étęzett egy olyan, hogy kisajátítás. Ez most nem működik. Tudja, hogy
csúnyán hangzik, de akkor az embęrektól elvették a családi hëĺzakat stb., hogy fel tudják építeni a lakótelepet. Itt ez nem műktidne?
Tehát ki lęnne neki fizetve nyilvánvalóan vagy biztosítana va1ami más lehetoséget.

dr. Trippon Norbert alpolgármester:

Válaszképpen elmondja, hogy itt a probléma nem az' hogy valakinek a magántulajdonára szükség van ahhoz, hogy valamilyen
kcizcélú beruházás Legyenaz autópálya ptiyavagy egy akkumulátor gyźr, hanem itt arról van szó, hogy az onkormányzat asaját
tulajdonú telkén szeľetne bontani, csak abban van ajogvita, hogy az épületek egybe érnek és egyébként' ha a Városgondnokság
elkezd bontani, mi történik a magántulajdonú ingatlanokban, és ebben van egy jogvita, ami azért nęm lębecsülendő bizonyos
tekintetben, mert erre nagyon oda kell figyelni ilyen esetben, hiszen ott embeľek vannak, ott emberek dolgoznak. Ezért is fontos'
hogy statikai szakvélemények készülnek. Ezért nem járható út a kisajátĺtás.

Emellett megtregyzi, hogy általánosságban mondaná a kisajátítás egy létezőjogintézmény, ľendkívül hosszu jogintézmény, tehćt
erľe a he1yzetre nem megoldás, sem a múltban, sem most, hiszen az onkormányzat saját ingatlana miatt van szükség, hogy ott
munkźú végezzenek, és nem az ő ingatlana esetében, de a ketto egybeépült és ez innentől kezdve műszaki és jogi kérdéseket vet fel
és o is bízik b-enne, hogy lesz megoldás, de bizonyos értelemben ez azOnkormźlĺyzatnak annak ellęnére, hogy minden elvárhatót
megtesz az onkoľmányzat minden munkatársa ennek érdekében, de bizonyos értelemben az onkoľmányzaton kĺvül á1ló
kcirtilmény, hogy az ingatlan tulajdonosa az hogyan viszonyul az Önkormányzathoz,illetve hogyan viszonyul ehhezakozigényhez'
Ez a szemé|yes véleménye, jogvitán kívül mondja természetesen, tehź,i- ez nęm egy jogilag releváns vélemény. Ó nagyon ross"
szemmel ĺéz eľľe a tulajdonosra és ő a magataľtását személy szerint a VEKOP pľogram tekintetében elég káľtékonynak gondoţa,
dę ő akkor is egy fi'iggetlen személy, fiiggetlen jogi személy, aki nyilvánvalóan, hogy a magyar jogrendszer adta lehetőségeket
kihasználja. Nagyon bízik benne, hogy lesz megoldás erľe, de elmondja, hogy gaľancia semmire sincsen, tęhát már a fejünkben ott
kell lenni, hogy mi van, ha nem lesz, de alapvetően abból indulnak ki, hogy jó lenne, ha lennę és ezen dolgozik mindęnki. Még van
ido, ha nem is sok.

Rácz Norbeľt elnök:

Megkérdezi aje1en1évőket, hogy kívánnak-e további kéľdést feltenni vagy további hozzélszó|ássa| élni, majd további kérdés és
hozztlsző|źls nem lévén szav azásta bocsźltja a hatźlrozati javaslatokat.

19l2o23. ilY.26.| GB hatârozatz

Budapest Főváľos IV. kerület Újpest onkormányzata Képviselő-testĺiletének Gazdasági és Tulajdonosi Bizottságának
t9l2023. (W.26.) határozata azIJPP Újpesti Pályázati és Pľojektmenedzsment Zrt.2022. évre vonatkozćl pénzligyi
elszámolásának elfogadásáról:

Budapest Fováľos IV. keľület Újpest ÖnkoľmtnyzaÍaKépviselő-testületének Gazdasági és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, hogy

l' az UPP Újpesti Pźllyźnati és Projektmenedzsment Zttttkoríjen Működő Részvénytáľasźę2022. évre vonatkozó pénzügyi
elszámolását a2022. évľe elszámolható kompenzáció cisszegével, azaz l37.8'78.352.- Ft-tal elfogadja'

2. megállapíţa, hogy a 2022. évre elszámolható kompenzáció összege 89.62l'640'- Ft-tal kevesebb a2022' évben a
Társaság részére kiťlzętett kompenzáció összegénél.

Felelős:
Határidő:
Szavazts'.

Polgármester, a hatáskörrel rendęlkezo alpolgáľmesteľ útján
30 nap
8 igen, 0 nem,4 tartőzkodás (elfogadva)
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20 12023. (IY . 26.) GB határ ozatĺ

Budapest Főváľos IV. keľület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági és Tulajdonosi Bizottságának
2012023. (Iv. 26.) határozata az UPP Újpesti Pállyázati és Pľojektmenedzsment Zĺt, 2023. évi kłizszolgáltatási éstzleti
teľvének jóváhagyásáról:

Budapest Főváľos IV. kerület Újpest onkormânyzataKépviselo-testületének Gazdasági és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, hogy
tulajdonosi jogköľében eljáwa az UPP Ujpesti Ptllyázati és Projektmenedzsment ZtrtkłĺriienMűködó Részvénytáľsaság2O2l.. ěil
közszo|gźitatâsi és üzleti tewét, az abban szereplo feladatokat és célokat, valamint a tervezett gazdálkodási adatokat jóváhagyja.

Felelős:
Hatáľidő:
Szavazâs:

Polgármester, a hatáskönel rendelkező alpolgármesteľ útján
30 nap
8 igen, 0 nem,4 lartőzkodás (elfogadva)

elszámolásának elfogadására.

Bedo Katalin kultúráéĺt, oktatásért, társadalmi kapcsolatokért és kommunikációért felelos alpolgármester

Meghívott: Ungi Veronika ügyvezető igazgato

Rácz Norbert elnłik:

Ismerteti az e|ótĄesztés tźtrgytlt, majd megadja a szőt az eloteľjesztónek, Bedő Katalin alpolgármestemek.

Bedő Katalin alpolgármester:

Elmondja, hogy nem kívánja kiegészíteni az el,oterjesztést, amiben pontosan látszanak az összegek és egyébként a pénzúgyi
elszámolást elfogadta a felügyelőbizottság, i11efue itt az alulkomp ęnzäcio összegének a végleges elszámolásáró1 döntenének.

Rácz Norbert elnłik:

Megkérdezi a jelenlévőket, hogy kívánnak-e kérdést feltenni vagy hozzászőlással élni, majd kérdés és hozzâszőlás nem lévén
szavaztsra bocsáda a határozati javaslatot'

Żl ĺ2023. (lY . 26.\ GB határozat.

Budapest Főváros tV. kerület Újpest Önkoľmányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Tulajdonosi Bizottságának
2112023. (Iv. 26.) határozata az Újpesti Sajtó Szolgáltató Nonpľoíit Korlátolt Felelőssăgű Táľsaĺĺg 2022. év'l pénzügyi
elszámolásának elfogadásáról:

Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkormányzat Képviselő-testületének Gazdasźĺgiés Tulajdonosi Bizottsága úgy dönt, hogy
elfogadja az Újpesti Sajtó Szolg?ltató Nonpľoťrt Korláiolt Felelősségű Társaság 2ď22. ć:vre vonatkozó pénzügyiászámolásăi,
amelyben a2022. évre elszámolható kompenzáció ĺisszege 280.414'859 Ft, az alulkompenzáció ĺisszege 4ó.6ó5.303 Ft.
A Bizottság a számviteli törvény szerinti éves beszámol ő és az adőzott eredmény ismeretében dcint az alulkom penzilció ĺisszegének
végleges elszámolásáról.

Felelős: Polgármester,ahatáskörrelľendelkezoalpolgármesteľúdán
Hatáľidő: Azonnal
Szavazâs: 8 igen,0 ĺem,4tartőzkodás(elfogadva)
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ióváhaevására.

Eltĺteľjesztő:

Meqhívott:

Bedő Katalin kultúráért, oktatásért, táľsadalmi kapcsolatokér1 és kommunikációért felelos alpolgármester

Ungi Veronika ügyvezető igazgat

Rácz Norbert elnłik:

Ismerteti az előţerjesztés ttlrgyát, majd megadja a szot az elĺĺterjesztőnek, Bedő Katalin alpolgármestemek.

Bedő Katalin alpolgármester:

Elmondja, hogy pár szóban szerętné kiegészíteni azelőterjesztést. Az Újpesti Sajtó Kft.-nek nagyon szerteâgazo a tevékenysége.
Vannak a közhasznú tevékenységei, mint például az űjsźry, a televíziő, a web, közhasznú ľendezvények, pl' fótéri rendezvények és
a jól ismert programnaptár. Ezen kívül vannak a vállalkozási tevékenységei, pl. VEKoP program' Újpest Kapuja, Szociális
Intézrnényeknek szervez eseményeket, a nagy VEKOP programban 9 rendezvény van a megadott hatáľidőig, amit kitoltak 2023.
szeptembeľ 30-ig. Amikoľ a teljęs összeget nézik, akkor látni kęll ezek mö gótt ezt a szerteźryazo tevékenységet és hogy ezért annyi.

Végezetül megjegyzi, hogy báľmi kéľdés fęlmeľülne válaszol rá'

Rácz Norbert elnök:

Megkéľdezi a jelenlévőket, hogy kívánnak-ę kérdést feltenni vagy hozzźlszőlással élni, majd kérdés éshozzászőlźĺs nem 1évén
szavazásra boc sátja a hatźlrozati javaslatot'
22 120Ż3. ĺIY.26.\ GB határ ozat:

Budapest Főváľos IV. kerület Újpest Önkoľmányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Tulajdonosi Bizottságának
2212023. (Iv. 26.) határozata az Újpesti Sajtó Szolgáltató NonproÍit Korlátolt FelelősségĺĹ Társaság 2025, évi
közszolgáltatási és ĺi zleti teľvének j óvá ha gyásáľól :

Budapest Fováľos IV. kerület Újpest Önkorm tnyzataKépviselo-testületének Gazdasági és Tulajdonosi Bizottsága úgy dönt, hogy
tulajdonosijogkörében eţárva az Ujpesti Sajtó Szolgáltató NonproÍit Korlátolt Felelósségű Társaság 2023. évi közszolgáltatási és
üzleti tervét, az abban szereplo feladatokat és célokat, valamint a teÍvezett gazdálkodási adatokat az előtĄesztés 1. számú
melléklete szerinti taľta|ommal jóvtthagyja.

Felelős: Polgármester,ahatáskörrelľęndęlkęzoa|polgármesteľúţán
Határidő: 2023. május 30.
Szavazâs: 8 igen,0 nem,4 tartózkodás (elfogadva)

elszámolásának elfogadására.

Előterjeszto: Bedo Katalin kulturáéľt, oktatásért, táľsadalmi kapcsolatokért és kommunikációéľt feleltĺs alpolgáľmesteľ

Belán Beatľix ügyvezeto igazgatő

Rácz Norbert elnök:

Ismertęti az el,őterjesztés târgytlt, majd megadja a szőt az előteľjesztőnek, Bedo Katalin alpolgármesternek.

Bedő Katalin alpoleármesteľ:

Úgy gondolja, hogy igazgató asszony olyan részletes anyagot bocsátott a rendelkezésre, hogy nem kívanja kiegészíteni, ezért
kérdésekre és észrevételekre reagálna.
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Rácz Norbert elnłĺk:

Megkérdezi a jelenlévőket, hogy kívánnak-e kérdést feltenni vagy hozzâszőlással élni, majd kérdés és hozzászőlźts nem lévén
szav azásr a b o csátj a a hatâr ozati j avasl atot.

2312023. ilY.26.| GB határozatz
Budapest tr'őváľos IV. kerület Újpest
2312023. (Iv.26.) határozata az Újpesti
elszámolásának elfogadásáról:

onkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Tulajdonosi Bizottságának
Kulturális Kłizpont Nonproĺit Koľlátolt Felelősségű Társaság 2022. évi pénzügyi

Budapest Fováros IV. keľület Újpest Önkormányzat Képviselő-testiilętének Gazdasági és Tulajdonosi Bizottsága (továbbiakban:
Bizottság) úgy dönt, hogy elfogadja az Újpesti Kulturális Központ Nonprofit KorlátoliFelelőssógű Társaság zoŤz. éwęvonatkozó
pénzigyi elszámolását, amelyben a2022. évre elszámolható kompenzáció cisszege 194.'72l.253 Ft, az alulkompenztrciő összege
6.72',7.925 Ft.
A Bizottság a számviteli tcirvény szerinti éves beszámo1ő és az adózotteredmény ismeretében d<int az alulkompenzźrcio összegének
végleges elszámolásáró1.

Felelős: Polgármester,ahatáskĺiľľelrende1kezőalpolgármesterúdán
Határidő: Azonnal
Szavazás: 8 igen, 0 nem,4 tartőzkodás (elfogadva)

8.

tervének ióváhagyásáľa.

Eloterjesztő: Bedő Katalin kulturáéľt, oktatásért, társadalmi kapcsolatokért és kommunikációért felel<ĺs

alpolgármester

Meghívott'' Belán Beatrix ügyvezeto igazgato

Rácz Noľbeľt elnök:

Ismeľteti az elóterjesztés ttrgyttt, majd megadja a szőt az eloterjesztonek, Bed<ĺ Katalin alpolgáľmesternek.

Bedő Katalin alpoleármesteľ:

Elmondja, hogy nem kívánja kiegészíteni.

Rácz Noľbert elnłik:

Megkéľdezi a jelenlévőket' hogy kívánnak-e kérdést feltenni vagy hozztlszólással élni, majd megadja a szót Bartók Béla bizottsági
alelnöknek.

Baľtók Béla alelnłĺk:

Kifejti, hogy egy kérdése lenne, miszerint bár nagyon impozáns és részletes anyagot kaptak a programtervezetről, de az óvodások
kapcsán nem talált pľogramokat, tehát, hogy felsoľo1ja az óvodás, az iskolás korosztálynak, nem is sztikséges a vćt|asz most' ez
később is lehet, de a programok között nem talált olyat, ami az óvodás korosztálynak szó1na, csak az iskolás korosztálytól felfelé,
illetve nem találjtlk az anyagban és a késobbiekben hasznos lenne, hogyha megkülönböztetnék a díjmentes és a fizetős programot'

Reagálva a kérdésre tájékoztatja a Bizottságot, hogy több olyan progľam is van, ami több korosztályt is éľint, így megkülönböztetés
korosztályra tekintettel nincs, illetve kommunikálni szokták minden féleképpen azt is, hogy ha külön korosztályľa van szeľvezve
egy esemény, például iskolai vagy óvodai versenyek, emellett külĺin kommunikálni szokták azt is' ha dţmentes vagy térítéses az
adott program' Kiemeli továbbá azt is, hogy a kulturális töľvényre vonatkozőkategoiztllást szokták használni.

l9



Bedő Katalin alpoleármester:

Elmondj latban akkorszeretnétájékoztatni atisztelt Bizottságot, hogy
elindult osok számáľa, illetve május végén2}-én es zs-en"a IrĺÁţ
Szimfon eľbemutatót és komo|yzenei b-emutatot tartani itt a díszteremben,
tehát foglalkoznak az óvodásokkal, illetve szźtmtalaĺ szakmai programot is szeľveznek. Erľol nagyon szívesen beszámol majd az
egyik KoB ülésen, hogy egyébként mikkel támogatják, mi|yen szakmai programokkal támogatják'úgy mint sakk óvoda, úgy mint
mese óvoda, tęhćlt cé|zott és természętęsen erre jelentkezni lehet az óvodáknak, tehát nem rájuk eróltetett módon. Illewe sz'eretné
még most elmondani, hogy szakemberekkel is támogaţuk az ővodaped,agógusokat, most megint felnott pszichológust is felkértünk
a munkatársaknak a mentális egészsége éľdekében, illefue azt fontos elmondani, hogy 20l9-ig egyetlen egy óvodapszichológus
sem volt a keri'iletben, most már öten látják ęl ezt a feladatot és minden óvodában is óriási érdęklődés van râ' Azt gondolja, hogy
az óvodásokkal foglalkoznak, nem csak kultuľális progľamokkal, hanem minden más terü'leten is.

Rácz Norbert elnök:

Megkéľdezi ajelenlévőket, hogy kívánnak-e további kérdést feltenni vagy hozzâszólással élni, majd további kérdés és hozzźlszőlćs
nem lévén szavazâsra bocsátja a határozati javaslatot.

2412023. 4dY.26.'l GB határozatz

Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkormányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Tulajdonosi Bizottságának
2412023. (Iv.26.) határozata az Újpesti Kulturális Köżpont Nonpľoíit Koľlátolt Felelősségíĺ Táľsaság 202š. évi
kłizszolgáltatási és üzleti tervének jóváhagyásáról:

Budapest Főváľos IV. kerület Újpgst Önkormányzat Képviselő-testtiletének Gazdasági és Tulajdonosi Bizottsága úgy dönt, hogy
tulajdonosijogköľében e|jârvaaz Ujpesti Kulturális Központ Nonpľoťrt Korlátolt Felelosségű Társaság 2OŻ3. éviközszolgáltatási
és üzleti teľvét, az abban szerepl<ĺ feladatokat és célokat' valamint a teţvezett gazdálkodási adatokat az eloterjesztés 1. számú
melléklete szęrinti taľtalommal jóv źthagyja.

Felelős:
Hatáľidő:
Szavazâs:

Polgármester, a hatáskörrel rendelkezo alpolgármester útján
30 nap
8 igen, 0 nem,4 :artőzkodás (elfogadva)

Eloterjesztő:

Meghĺvott:

Perneczky László népjóléti alpolgármester

Ungár Klára ügyvezet<ĺ igazgató

Rácz Noľbeľt elnök:

Elmondja, hogy 9. napirendi pontként következik a helyszíni kiosztású anyag, amely szintén előzetesen ki lett küldve a bizottsági
tagok részére. Ezt követően ismerteti az eloterjesztés târgyźlt, majd megadja a szót az előteľjesztőnek, Pemeczky László
alpolgármestemek.

Perneczkv László alpolgáľmesteľ:

Előadja, hogy közhasznűsági szerzódés keretében tavaly Újpest költségvetésében eredeĺdőęnŁ22 mil1ió forint volt betervezve. Az
utolsó 2 hónapra vonatkozőan,tehźĺt összesen 37 millió forinttal kevesebbet hívtak le. Végül is 158 millió forintos összegľol kellett
egy részletes pénzijgyi elszámolást benyújtaniuk. A Molnáľ Szabolcs vezette bizottságmegtârgyalta és elfogadta azéves gazdastryi
beszámoló ľészeként.



Rácz Norbeľt elnök:

Megkérdezi a jelenlévóket, hogy kívánnak-e kérdést feltenni vagy hozztlszőlással élni, majd kérdés és hozzâszćiâs nem lévén
szavazásra boc sćltja a hatttrozati javaslatot.

2512023. ilY, 26.| GB határozat:

nénzĺigyi elszámolásának elfogadásáľól:

Budapest Fováros IV. keľület Újpest onkorm ányzataKépvise1ő-testĹiletének Gazdasági és Tulajdonosi Bizottsága úgy dönt, hogy

9lfogţj1 az Újpesti Egészségügyi Szolgáltató Nonprofii Korlátolt Felelősségű Társasag 2022. éviki5zszo|gćitłttlsi ióvékenysége
költségeinek finanszírozâstra vonatkozó pénzúgyi elszźmolása keretébęn a2022. évre elszámolható támogatást l85.000.000 Fĺós
összegben, alul-, illetve tűlťlnanszirozâs összegét 0 Ft-ban hatârozza meg.

Felelős: Polgáľmester,afeladatktinelręndelkezoalpo1gáľmesterútján
Hatáľidő: azonnal
Szavazts 8 igen, 0 nem,4 tartózkodás (elfogadva)

Eloterjeszto:

Meqhívott:

Pemeczky Ltlsz|ó néryjőléti alpolgármester

Ungár Klára ügyvezetó igazgato

Rácz Noľbeľt elnök:

Ismeľteti az elóterjesztés tárgyát, majd megadja a szőt az eloterjesztonek, Peľneczky László alpolgármestemek.

Peľneczkv László alpolgármester:

Elmondja, hogy átadja a kiegészítési és felszólalási lehetoséget lJgyvezető lgazgatő Asszonynak.

Ismerteti, hogy egy pár gondolatot muszáj megosztania. Az uzleti tervet ok fębruárban rakták össze, és márciusban a
felügyelőbizottság fogadta el' Kéri a tisztelt Bizottságot is, hogy fogadják el.

Az elmúlt évben ők az Önkoľmányzatłl tâmogatâs utolsó kéthavi tészletét nem kérték, tehát tul voltak kompenzálva vagy úgyis
fogalmazhatna' hogy nagyon jól gazdálkodtak. Ebben az évbęn nem tudja megmondani, hogy mi lesz, tehát egy dolgot tud, hogy
teljesen kiszámíthatatlan, hogy az egészségiigyi kormźnyzat mit fog csinálni. Egy példát szeľetne mondani. A tervet úgy
készítették, elhitték, hogy a védonőket nyáron elviszik, aztźnma meg máľ tudják, hogy egy részüket államosídák, egy részüket
nem. Tehát azt szeľetné mondani, hogy sajnos vissza kell majd hozni, vagy hâl, istennek, a tervet' mert teljesen kisztlmithatatlaĺ az
tlgazat, vagy számukľa nem kiszámíthatő. Bizonytra l-2 nappal elotte a változásokat megtudják. Úgy számolták, hogy az év
második fęlében már lesz dolgozói béremelés. Ebben a pillanatban akormânyzat még azt mondja, hogy igen, valószíniileg lesz,
velük számolnak. Tehát nagyon sok a bizonytalansági faktor, ezért ők egy biztonsági játékot játszottak. Tehát a 2020-es év
teljesítményei alapjtln csinálták meg a2023. évi tervet, ami máľ úgy kezdodött ,hogy 2023. február 5-én visszamenoleg tetjesítmény
ťlnanszirozâsra álltak át az tltalźny finanszírozásból, és miutan nem tudták pontosan fe1mémi' februáľban még, hogy az oľvosaik
és szakdolgozóik tudják-e az elvttrt tęljesítményt hozni, mert ugye a CoVID alatt leültek a dolgok, beteg oldalról is, orvos oldalľól
is leültek, utána meg sokan jöttek a rendelőbe, meľt pótolni kęllett az elmaradt oľvos-beteg találkozásokat. ok egy biztonsági tervet
készítettek, most úgy néz ki, hogy egy picitjobban állnak, tehát összekapták magukat az oryosok és a betegek is elég számban
éľkeznek, tehát már ltńva az első háľom hónapi adatot több bevételt tudtak a NEAK-ból kipréselni teljesítmény aľányosan, mint
amennyit terveztek, tehát valószínrĺ1eg kevesebb kompenzációľa lesz szükségük' mint amennyit eredetileg kértęk, ęzért azt a
tiirelmet vagy azt a megértést kéri a sok bizonytalanság miatt, hogy lehet, hogy vissza fog1źkhozztta tęrvet'

Rácz Norbert elnök:

Megkérdezi a jelenlévóket, hogy kívánnak-ę kérdést feltenni vagyhozztszőlással élni, majd megadja a szót Bartók Béla bizottsági
alelnöknek.
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Bartók Béla alelnök:

Elmondja, hogy lenne kérdése. A NEAK finanszírozást hogy látjĺík, mennyi sztnalékban tudják kihasználni, a forrást, tehát van
eÍTe egy elképzelés, egy foszabály, hogy mi az amit ebbol igénybe tudnak venni?

A válaszában elmondja, hogy a bértámogatást azt maximálisan igénybe tudják venni és az egyébként magasabb, mint amit a
teljesítmény után kapnak. Itt 202l-bęn' 2022-berl,és2123-ban egy ľadikális oľvos béremęlés volt, Illetve 202l-ben még volt
szakdolgozói béremelés és 2022-ben már nem, 2023-ra ígémek szakdolgozóit, de csak a 2. félévre. Tehát a béľtámogatást
maximálisan igénybe tudják venni és ezért a személyes közreműkcidő, illewe a közľeműktido orvosokat is még a maradéĹot is
pľóbáţuk rábeszélni arĺa, hogy egészségügyi szolgálatijogviszonyba szerződjenek ve1ük, mert utánuk kapnak bértámogatást. Az
újakat is megpľóbáţák egészségügyi szolgálati jogviszonyban foglalkoztatni.

A teţesítménnyel kapcsolatban kéľték, igényelték, a NEAK-ot nagyon nehéz volt rábeszélni' hogy az egyébként törvényi
kötelezettségét teţesítse, 'őgynevezett szezonális indexek lehętett még 20 1 9-ben megállapítani, vagyis nyáron, amikor kevesebb a
beteg és több orvos van szabadságon, akkor kisebb te|jesítményt vállalunk, decembeľben a karácsony miatt szintén, sajnos a
húsvétot nem vetti.ik figyelembe, és a t<ibbi hónapban viszont magasabb, hiszen szeptember, októbęľ, novembeľben *eg nugyon
erősen megno a forgalom, illetve ugyanez van január, február és májusban' amikor nagyon erős a forgalom. De ők kipréseltek egy
szezonális indexet a NEAK-ból és ennek megfelelĺĺen hol 47 millió pontot vállalnak, hol 60 milliót, tehát elég nagy a szórás hól
50 milliót. Az első három hónapban, amit ők a NEAK-ná1 beállítottak azt ok tełesítették.

Rácz Norbert elniik:

Megkérdezi a jelenlévőket, hogy kívánnak-e további kéľdést feltenni vagy hozzźtszólással élni, majd további kérdés és hozztlszőlźls
nęm lévén szavazásrabocsćúja a hatttrozati javaslatot'

26ĺ2023. (IY . 26.| GB határozatl

Budapest Főváros IV. kerĺilet Ujpest onkoľmányzat Képviselő-testületének Gazdasági és Tulajdonosi Bizottságának
26ĺ2023. (Iv. 2ó.) határozata az Újpesti Egészségügyi Szolgáltató NonproÍit Korlátolt Felólősségű TĂrsaság 2023, évi iizleti
tervének jóváhagyásáľól:

Budapest Főváros IV. kerület Újpest.onkormányzat Képviselő-testiiletének Gazdasćtgi és Tulajdonosi Bizottsága tulajdonosi
jogkörében eljźrvaűgy dönt, hogy az Ujpesti Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. éviĺť'zleti
tervét, az abban szereplo feladatokat és célokat, valamint a teÍvezett gazdálkodási adatokat az e|óterjesztés mellékletei szerinti
tartalommal jóváhagyja.

Felelős: Polgármester,afeladatkörľelľendelkezóalpolgáľmesteľútján
Határidőz 30 nap
Szavazâs'. 8 igen, 0 nem,4 tartőzkodás (elfogadva)

Rácz Norbeľt elnök:

Megköszcini a Bizottság munkáját, a részvételt és az ülést 20 óra 03 perckor beľekeszti.

kmf.

,t^^et
Szécsi Péter

j e gyz ő ko nyv hite l e s ít ő

dľ. Erdélyi Dávid
jegłzőkÓnyvvezető

Rácz Norbert
bizottsógi elnök


